
 Έ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

              ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 

                     ΝΟΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ 

                     ΔΗΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ 

 

2003 - 2006   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

 

 

 

 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 4η / 6-2-2003 

 

 

 



ΠΡΑΚΤΙΚΑ 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΣΕΡΡΩΝ 

 

 

 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 4η 

 

 

Της 6ης  Φεβρουαρίου 2003 

 

 

Ημέρα ΠΕΜΠΤΗ και ώρα 21:00 το βράδυ 

 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΜΩΥΣΙΑΔΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ    ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΛΕΦΑΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 

 

 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 

 Μαντζαρίδης Νικόλαος (Αντιπρόεδρος Δ.Σ.), Αγγελίδης Πέτρος, Αναστασιάδης Αντώνιος, 

Αραμπατζή Φωτεινή, Βλάχος Ηλίας, Γκότσης Ηλίας, Γρηγοριάδης Νικόλαος, Δημητρακούδη 

Θεοχάρη, Ζλάτκος Ανδρέας – Θεόδωρος, Θεοφανίδης Αβραάμ, Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα, 

Κατριρτζόγλου Νικόλαος, Λογοθετίδης Σταύρος, Μηλίδης Θεόδωρος, Μητλιάγκας Ζήσης, 

Μπαμπαΐτης Δημήτριος, Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία, Μπόνας Ιωάννης, Παπαβασιλείου 

Βασίλειος, Πασχάλη – Καρύδα Ελένη, Περδίκης Ζήσης, Σαουλίδης Στυλιανός, Σίμογλου 

Κων/νος, Τζιώνης Ευθύμιος, Τσιγαρίδα Νεκταρία, Φανουράκη Ελένη. 

 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 

1) Βασιλειάδης Ηλίας. 

 

   

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

 

ΘΕΜΑ  1ο : Αποδοχή χρηματοδότησης 34.148,70 € και απόδοση αυτής στο «Κέντρο 

πρόληψης της χρήσης των εξαρτησιογόνων ουσιών Ν. Σερρών – ΟΑΣΙΣ». 

 

ΘΕΜΑ  2ο : Συμμετοχή του Δήμου στο 8ο Συνέδριο Εκλεγμένων Γυναικών Τοπικής 

Αυτοδιοίκησης Α’ και Β’ Βαθμού.   
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ΘΕΜΑ  3ο : Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στη Νομαρχιακή Επιτροπή Τουριστικής 

Προβολής (Ν.Ε.Τ.Π.) Ν. Σερρών.  

 

ΘΕΜΑ  4ο : Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου για την Επιτροπή Οριστικών Διανομών. 

(Ε.Ο.Δ.).  

 

ΘΕΜΑ  5ο : Ορισμός επιτροπής παραλαβής καυσίμων.  

 

ΘΕΜΑ  6ο : Ορισμός Δημοτικού Συμβούλου για την Δημοτική Επιτροπή Παιδείας.  

 

ΘΕΜΑ  7ο : Συγκρότηση Επιτροπής για την ονομασία και μετονομασία συνοικιών, οδών – 

πλατειών.  

 

ΘΕΜΑ  8ο : Συγκρότηση Επιτροπής για την εξέταση αιτημάτων προς εγκατάσταση 

περιπτέρων.  

 

ΘΕΜΑ  9ο : Συγκρότηση Επιτροπής χορήγησης πιστοποιητικών Κτηματολογίου των Δ.Δ. 

Ξηροτόπου και Ελαιώνα.  

 

ΘΕΜΑ  10ο  : Υποβολή πρότασης προς ένταξη στο μέτρο 3:3 του Π.Ε.Π. Κεντρικής 

Μακεδονίας «Εκσυγχρονισμός υποδομών εκπαίδευσης».  

 

ΘΕΜΑ  11ο : Παραχώρηση κατά χρήση δημοτικού οικοπέδου με Α.Κ.Δ. 473 στο 31ο 

Νηπιαγωγείο.  

 

ΘΕΜΑ  12ο : Γνωμοδότηση για χορήγηση ή μη άδειας ερευνητικών εργασιών για ανεύρεση 

μαρμάρου και εκμετάλλευσης από την «ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α.Ε. Μάρμαρα – 

Γρανίτες».  

 

ΘΕΜΑ  13ο : Έγκριση ή μη αιτήματος για διερεύνηση διαδρόμων επί της Πλατείας 

Ελευθερίας Δήμου Σερρών.  

 

ΘΕΜΑ  14ο : Έγκριση προϋπολογισμού έτους 2003 της Δ.Ε. «Δ.Ε.Π.Σ.»  

 

ΘΕΜΑ  15ο : Έγκριση – Ενημέρωση επί αποφάσεων Δημοτικών Επιχειρήσεων Δήμου 

Σερρών.  

 

ΘΕΜΑ  16ο : Έγκριση συνέχισης για το 2003 του προγράμματος Μεγάλων Πελατών της 

COSMOTE.  

 

ΘΕΜΑ  17ο : Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης στην 

ιδιοκτησία των κ.κ. Βέρτου Νικολάου, Τζιώτζιου Αναστασίας, κ.λ.π.  

 

ΘΕΜΑ  18ο : Έγκριση ή μη πρακτικού εξέτασης ενστάσεων της Ε.Ε. Α. του έργου: 

«Κατασκευή κλειστού Κολυμβητηρίου Δήμου Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ  19ο : Έγκριση ή μη πρακτικού εξέτασης ενστάσεως κατά του διαγωνισμού 

προμήθειας καυσίμων.  
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ΘΕΜΑ  20ο : Έγκριση ανάθεσης σε φυσικό πρόσωπο εργασιών συντήρησης και 

αποκατάστασης βλαβών των είκοσι εννέα (29) αυτομάτων μηχανών εκδόσεων 

εισιτηρίων ελεγχόμενης στάθμευσης.  

 

ΘΕΜΑ  21ο  : Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης της μελέτης κλιματισμού – αερισμού Κλειστού 

Γυμναστηρίου Κοιλάδας Αγίων Αναργύρων.  

 

ΘΕΜΑ  22ο : Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης της μελέτης κλιματισμού – αερισμού Κλειστού 

Γυμναστηρίου Ομόνοιας.  

 

ΘΕΜΑ  23ο: Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης της μελέτης: «Συμπλήρωση – Διόρθωση και 

ενημέρωση τοπογραφικών διαγραμμάτων στα Ο.Π. 304, 254 και 174 της πόλης 

Σερρών.  

 

ΘΕΜΑ  24ο: Έγκριση μελέτης προμήθειας ιστών φωτιστικών σωμάτων.  

 

ΘΕΜΑ  25ο : Έγκριση μελέτης προμήθειας λιπαντικών.  

 

ΘΕΜΑ  26ο : Έγκριση μελέτης προμήθειας λαμπτήρων και ηλεκτρολογικού υλικού.  

 

ΘΕΜΑ  27ο : Έγκριση μελέτης προμήθειας διαφόρων υλικών στεγανοποίησης Δημοτικού 

Κτιρίου.  

 

ΘΕΜΑ  28ο : Έγκριση μελέτης προμήθειας γάλακτος για το έτος 2003.  

 

ΘΕΜΑ  29ο : Ψήφιση πίστωσης για την παράταση της σύμβασης της παροχής υπηρεσιών 

οργάνωσης, διαχείρισης και περιβαλλοντικής παρακολούθησης – ελέγχου της 

λειτουργίας του Χ.Υ.Τ.Α. και της αποκατάστασης του Χ.Δ.Α.  

 

ΘΕΜΑ  30ο : Έγκριση και παραλαβή της 1ης φάσης της μελέτης με τίτλο: «Μελέτη Νέων 

Νεκροταφείων Σερρών» και πινακίου αμοιβής του μελετητή.  

 

ΘΕΜΑ  31ο : Έγκριση μελέτης του έργου: «Ηλεκτροφωτισμός Πάρκου Κυκλοφοριακής 

Αγωγής».  

 

ΘΕΜΑ  32ο  : Έγκριση μελέτης του έργου: «Συντήρηση Δρόμων».  

 

ΘΕΜΑ  33ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Επούλωση φθορών οδοστρωμάτων».  

 

ΘΕΜΑ  34ο : Έγκριση μελέτης του έργου: «Συντήρηση Αγροτικών Δρόμων πόλης Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ  35ο : Έγκριση μελέτης του έργου: «Τσιμεντοστρώσεις – Πλακοστρώσεις 

κοινοχρήστων χώρων».   

 

ΘΕΜΑ  36ο : Έγκριση μελέτης του έργου: «Επισκευή – Συντήρηση Πεζοδρομίων».  

 

ΘΕΜΑ  37ο : Έγκριση μελέτης: «Διαμόρφωση αυλών σχολικών κτιρίων».  
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ΘΕΜΑ  38ο : Έγκριση προϋπολογιστικού πίνακα των εργασιών καθαρισμού ταφών ταφής και 

ανακομιδής στα Α’ Νεκροταφεία.  

 

ΘΕΜΑ  39ο : Έγκριση καταβολής οφειλής εξόφλησης Λογαριασμών των παρακάτω έργων:  

α) «Συντήρηση και επισκευή όψεων της στέγης δημοτικής μουσικής σχολής»,  

β) «Ανακαίνιση εσωτερικών χώρων κτιρίου στέγασης δημοτικής μουσικής 

σχολής»,  

γ) «Κατασκευή μαρκίζας Δημοτικού Μεγάρου»,  

δ) «Ανόρυξη γεώτρησης στο Δ.Δ. Οινούσας», 

ε) «Ασφαλτόστρωση τμήματος οδού Βασ. Βασιλείου»,  

στ) «Σποραδικές εργασίες επιχρισμάτων και γενική επισκευή διδακτηρίου 1ου – 

3ου Τ.Ε.Ε.», 

ζ) «Διαπλάτυνση δρόμου και λοιπών εργασιών βόρεια του Ξηροτόπου»,  

η) «Βελτίωση γεωμετρικών χαρακτηριστικών σε τμήμα της οδού όρους 

Μενοικίου»,  

θ) «Διαμόρφωση κτιρίου σε Κέντρο Δημιουργικής Απασχόλησης ΑΜΕΑ 

(Κ.Δ.Α.Π.)»,  

ι) «Διαπλάτυνση και κατασκευή τεχνικού σε οδού του Μενοικίου όρους»,  

ια) «Βελτίωση βατότητας οδού Ν. Ζίχνης»,  

ιβ) «Κατασκευή δρόμων»,  

ιγ) «Επεκτάσεις τσιμεντοδρόμων».  

 

ΘΕΜΑ  40ο : Έγκριση καταβολής οφειλής εξόγλησης της εκπόνησης των παρακάτω 

μελετών:  

α) «Ολοκλήρωση χαρτογράφησης Δ.Δ. Οινούσας από οικεία Δημ. Ταίρη προς 

παλιά Δεξαμενή και κατά μήκος του δρόμου ρυμοτομίας έως το ρέμα και κατά 

μήκος του ρέματος έως την ποτίστρα και κατά μήκος του δρόμου Χιονοχωρίου 

έως καινούργια Δεξαμενή»,  

β) «Γεωλογικής καταλληλότητας περιοχής Ελαιώνα»,  

γ) «Οριστική μελέτη βελτίωσης στροφής οδού Αγ. Συμεών μήκους 134 

μέτρων»,  

δ) «Γεωλογικής καταλληλότητας περιοχής Ξηροτόπου»,  

ε) «Παροχής υπηρεσιών οργάνωσης, διαχείρισης και περιβαλλοντικής 

παρακολούθησης – ελέγχου της λειτουργίας του Χ.Υ.Τ.Α. και της 

αποκατάστασης του Χ.Δ.Α. του Δήμου Σερρών»,  

στ) «Ιστορικό οικοπέδων περιοχής Νίκαιας»,  

ζ) «Αποτύπωση οικοπέδων στην περιοχή Νίκαιας»,  

η) «Μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων της προς πολεοδόμηση περιοχής 

Ξηροτόπου»,  

θ) «Διερεύνηση και πρόταση εγκατάστασης γεωγραφικού συστήματος 

πληροφοριών (G.I.S.) στο Δήμο Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ  41ο : Έγκριση συνέχισης για το έτος 2003 των παρακάτω έργων και μελετών:  

α) «Διάφορες αποκαταστάσεις και συμπληρώσεις υφισταμένων εγκαταστάσεων 

Αθλητικών Κέντρων Ομόνοιας»,  

β) «Φυτοκομικές επεμβάσεις στο χώρο του Αυτοκινητοδρομίου Σερρών»,  

γ) «Κατασκευή ασφαλτοδρόμων και τσιμεντοδρόμων»,  

δ) «Διαπλάτυνση δρόμου σε τμήμα Δ.Δ. Οινούσας προς Χιονοχώρι»,  

ε) «Χωματουργικές εργασίες στην περιοχή Προφήτη Ηλία προς Χιονοχώρι»,  
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στ) «Επισκευή και συντήρηση κεραμοσκεπούς στέγης του 1ου Γυμνασίου 

Σερρών»,  

ζ) «Ολοκλήρωση W.C. και εσωτερικού χώρου πρώην Κοινοτικού 

καταστήματος Χιονοχωρίου»,  

η) «Τοπογράφηση – Κτηματογράφηση – Πολεοδομική μελέτη του οικισμού 

Ελαιώνα Σερρών»,  

θ) «Τοπογράφηση – Κτηματογράφηση – Πολεοδομική μελέτη περιοχής 

Ξηροτόπου»,  

ι) «Ολοκληρωμένο σχέδιο ανάπτυξης <Master Plan> Ορεινού Όγκου Λαϊλιά»,  

ια) «Πράξη εφαρμογής της πολεοδομικής μελέτης της γειτονιάς 40 Μάρτυρες – 

Σφαγεία»,  

ιβ) « Πράξη εφαρμογής της πολεοδομικής μελέτης περιοχής Ομόνοια – 

Καλύβια»,  

ιγ) « Πράξη εφαρμογής της γειτονιάς Σιγής – Προφ. Ηλία – Γονατά – Ν. 

Κηφισιά Σερρών»,  

ιδ) «Πράξη εφαρμογής της γειτονιάς Εργατικών Κατοικιών του Δήμου»,  

ιε) «Διαμόρφωση πρασίνου και υπαίθριου αμφιθεάτρου στην Καλλιθέα του 

Δήμου Σερρών»,  

ιστ) «Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων της προς πολεοδόμηση περιοχής 

Ελαιώνα»,  

ιζ) «Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων πολεοδόμησης Αγ. Ιωάννη»,  

ιη) «Κατασκευή Κέντρου Εξυπηρέτησης Πολιτών (Κ.Ε.Π.) Δήμου Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ  42ο : Έγκριση καταβολής οφειλής εξόφλησης Λογαριασμών και συνέχιση για το 

2003, των παρακάτω έργων και μελετών: 

 α) «Συντήρηση, αποκατάσταση ζημιών, τροποποίηση και βελτίωση της 

φωτεινής σηματοδότησης»,  

 β) «Διαμορφώσεις περιβάλλοντος χώρου Εκκλησιαστικών Μνημείων»,  

 γ) «Αναπλάσεις ιστορικού εμπορικού κέντρου πόλης Σερρών»,  

 δ) «Αναπλάσεις πλατειών Αγ. Ιωάννη και Αγ. Νικολάου Δήμου Σερρών»,  

 ε) «Τσιμεντοστρώσεις δρόμων περιοχής Καμενικίων»,  

 στ) «Τσιμεντοστρώσεις δρόμων περιοχής Σιγής και Αγ. Ιωάννη»,  

 ζ) «Κατασκευή υποδομών για την βελτίωση των συνθηκών διαβίωσης των 

Τσιγγάνων στις Σέρρες»,  

 η) «Κατασκευή ασφαλτοδρόμων πόλης Σερρών»,  

 θ) «Έργα ανάπλασης – πολεοδομικού και κοινωνικού εξοπλισμού Δήμου 

Σερρών»,  

 ι) «Τοπογράφηση – Κτηματογράφηση – Πολεοδόμηση περιοχής Αγ. Ιωάννη»,  

 ια) «Πράξη εφαρμογής της πολεοδομικής μελέτης γειτονιάς Αλημπέκιοϊ»,  

 ιβ) «Πράξη εφαρμογής της πολεοδομικής μελέτης γειτονιάς Αγ. Αναργύρων 

του Δήμου Σερρών»,  

 ιγ) «Συμπλήρωση – Διόρθωση και ενημέρωση τοπογραφικών διαγραμμάτων 

στα Ο.Π. 249-250, 407, 102-103-104, 179, 241-271α, 24, 109-123 και 235-236-

237-238 της πόλης Σερρών»,  

 ιδ) «Σύνταξη τοπογραφικών διαγραμμάτων για καταλήψεις δημοτικών 

εκτάσεων και δρόμο»,  

 ιε) «Κατασκευή κερκίδων θεατών στο Αυτοκινητοδρόμιο Σερρών»,  
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 ιστ) «Συμπλήρωση – Διόρθωση και ενημέρωση τοπογραφικών διαγραμμάτων 

τμήματος γειτονιάς Ιωάννου Θεολόγου – Άνω Καμενίκια της πόλης των 

Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ  43ο  : Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής των έργων:  

α) «Διαμόρφωση σχολείου οικισμού Κρίνου σε Βρεφονηπιακό Σταθμό»,  

β) «Διαμόρφωση κτιρίου για τη δημιουργία και στέγαση Βαλκανικού 

Λαογραφικού Μουσείου»,  

γ) «Αποπεράτωση διαμόρφωσης κτιρίου για τη δημιουργία και στέγαση 

Βαλκανικού Λαογραφικού Μουσείου»,  

δ) «Κατασκευή ανθοδόχων πεζοδρόμου οδού Σελεύκου»,  

ε) «Αποπεράτωση πεζοδρόμου Ο.Π. 13»,  

στ) «Ανακατασκευή κλειστού Γυμναστηρίου Ομόνοιας».  

 

ΘΕΜΑ  44ο : Έγκριση διαφόρων προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες των Υπηρεσιών 

του Δήμου. 

   

 

 

4η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η    2003 

 

κ. Πρόεδρος:   Αρχίζει η συνεδρίαση. κ. Δήμαρχε οφείλω να δώσω μια απάντηση στον 

κ. Αγγελίδη. Παρακαλώ, έχετε το λόγο για μια ερώτηση που έκανε ο κ. Αγγελίδης στο 

περασμένο συμβούλιο πριν μπούμε στα θέματα ημερησίας διάταξης, να δώσετε μια απάντηση 

στον κ. Αγγελίδη. 

κ. Δήμαρχος:   κ. Αγγελίδη, με θυμίζετε λίγο. 

κ. Αγγελίδης:   Ναι, είχα ρωτήσει το εξής: Το έτος 2000 ο Δήμος είχε πάρει μέσω του 

προγράμματος ΕΠΤΑ δέκα εκατομμύρια δραχμές για να ενημερώσει τους πολίτες και τους 

φορείς για το πώς λειτουργεί ένας χώρος Υγειονομικής Ταφής Απορριμμάτων, και η ερώτηση 

που έθεσα ήταν η εξής: Θα υλοποιηθεί αυτό το πρόγραμμα, και πότε; 

κ. Δήμαρχος: Θα πρέπει πρώτα και βλέπουμε από ότι διαφαίνεται θα υπάρξουν 

ραγδαίες εξελίξεις στο αμέσως προσεχές διάστημα, θα πρέπει να ξεκαθαρίσουμε το τι είδους 

λύση θα δοθεί. 

Υπάρχει περίπτωση, αρχίζει να διαφαίνεται στον ορίζοντα, η προώθηση της λύσης ενός 

φορέα Νομαρχιακά και εάν γίνει θα προχωρήσει αυτή η λύση θα πρέπει η ενημέρωση να γίνει 

ανάλογα. Εάν προχωρήσουμε ενδεχόμενα, εάν υποθέσουμε, ότι δεν θα ευδοκιμήσει κάτι τέτοιο 

θα πρέπει να προβληματιστούμε πάρα πολύ και θα πρέπει να προχωρήσουμε μόνοι μας πλέον 

σαν δήμος σε μια λύση δική μας. 

Να ξεκαθαρίσουμε και θέλω να πιστεύω ότι οπωσδήποτε, όχι σε περισσότερο από ένα 

ορίζοντα, δύο το πολύ τριών μηνών θα έχουμε οριστικοποιήσει τις αποφάσεις μας. Θα ξέρουμε 

δηλαδή, εάν θα τα βρούμε μεταξύ μας και θα συμφωνήσουμε συναινετικά να προχωρήσουμε 

σε μια λύση σε ένα χώρο υγειονομικής ταφής για όλο το νομό ή όχι, από αυτό θα εξαρτηθεί το 

τι θα κάνουμε. Οπωσδήποτε η ενημέρωση αποτελεί προϋπόθεση για να μπορέσουμε να έχουμε 

μια σωστή λύση γιατί η αποδοχή της όποιας λύσης επιλέξουμε από τον κόσμο είναι 

προϋπόθεση να προχωρήσουμε. 

κ. Αγγελίδης:   Ναι, κ. Δήμαρχε, ανεξάρτητα με το αν θα πάμε στην Α΄ ή Β΄ λύση, η 

ενημέρωση, όπως είπατε και σεις, αποτελεί προϋπόθεση και για αυτόν το λόγο πήραμε και 

δέκα εκατομμύρια δραχμές μέσω του ΕΠΤΑ. Το ερώτημα μου είναι αν θα υλοποιήσουμε αυτό 

το πρόγραμμα και πότε, δεν έχει σημασία αν θα καταλήξουμε στην Α΄ ή Β΄ λύση. 
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κ. Δήμαρχος:   Θα έχει πολύ μεγάλη σημασία στην ενημέρωσή μας τι ακριβώς θα τους 

πούμε, γιατί όταν θα ενημερώνουμε θα ενημερώσουμε λέγοντας, ότι θα οδηγούμαστε σε αυτήν 

τη λύση και αυτή η λύση θα έχει αυτά τα αποτελέσματα και αυτές τις επιπτώσεις. Ανάλογα, 

λοιπόν με το ποιανής θα επιλέξουμε θα τους πούμε κάποια διαφορετικά πράγματα, όχι προς τη 

γενική φιλοσοφία, αλλά ως προς τη λύση και στην εξήγηση για τη λύση την οποία παίρνουμε. 

κ. Αγγελίδης:   Τα λεφτά, κ. Δήμαρχε, δόθηκαν για να ενημερώσουμε τον κόσμο για 

το πώς λειτουργεί ένας ΧΥΤΑ, καταλάβατε το πώς λειτουργεί. 

κ. Δήμαρχος:   Διαφορετικός θα είναι ο ένας ΧΥΤΑ διαφορετικός ενδεχόμενα ο άλλος, 

ανάλογα με το μέγεθος υπάρχουν διαφορετικές επιλογές και διαφορετικοί τρόποι λειτουργίας. 

κ. Σίμογλου:   Πάντως, πάνω σε αυτό το θέμα που έθεσε ο κ. Αγγελίδης, νομίζω ότι θα 

πρέπει να σκεφθούμε και έχει δίκιο ο κ. Δήμαρχος έστω και αν υιοθετήσουμε την Α ή Β λύση 

θα πρέπει να πείσουμε τον κόσμο να αποδεχθεί. Παλαιότερα, αν θυμάστε, είχα γίνει, αρκετά 

προβλήματα είχαν προκύψει και για αυτό και άλλωστε καρκινοπαθή η δημιουργία του ΧΥΤΑ 

στο νομό Σερρών. Υπήρξαν αντιδράσεις από Κοινότητες, από χωριά, από άλλους Δήμους κ. ο. 

κ. και πιστεύω ότι αυτές οι αντιδράσεις οφειλόντουσαν στο ότι δεν είχε γίνει ενημέρωση και ο 

κόσμος δεν ήξερε τι ακριβώς είναι ο ΧΥΤΑ και τι θα κάνει, ότι θα είναι ένας μεγάλος 

σκουπιδότοπος στην περιοχή τους και τίποτε παραπάνω. Δεν ξέρουν ούτε για τα ανταποδοτικά 

οφέλη, ούτε για τίποτε. Νομίζω ότι η ενημέρωση θα πρέπει να γίνεται ώστε όποια λύση και αν 

επιλεγεί να γίνει τελικά αποδεκτή, αλλιώς θα έχουμε αντιδράσεις τις οποίες ζήσαμε για χρόνια 

και φτάσαμε εδώ που είμαστε σήμερα να μην έχει ώριμες προτάσεις ο Νομός Σερρών. 

κ. Δήμαρχος:   Εάν εκείνο το οποίο έχει σημασία και νομίζω, ότι έχει σημασία η 

ερώτηση είναι, εάν θα τα αξιοποιήσουμε διότι έτσι ετέθη, σαφώς η απάντησή μου ήταν ότι θα 

τα χρησιμοποιήσουμε τα χρήματα αυτά θα κάνουμε την ενημέρωση. Απλούστατα, εγώ 

θέλοντας να προχωρήσω ένα βήμα παραπέρα στην ενημέρωσή σας, είπα ότι δεν θα αρχίσω 

αύριο αλλά βλέπω ότι είναι σκόπιμο. Ας περιμένουμε κανένα δυο μήνες, ούτως ή άλλως 

ακόμη δεν αναλάβαμε, στον πρώτο μήνα είμαστε, ας περιμένουμε κανένα δυο μήνες και ήδη 

μέσα σε ένα τρίμηνο το τι είδους καμπάνια και πως θα την κάνουμε σίγουρα μέσα στο έτος θα 

γίνει αξιοποίηση των χρημάτων αυτού για να γίνει η ενημέρωση του Δήμου. 

κ. Πρόεδρος:   Στα εντός ημερήσιας διάταξης έχουμε δύο εργάτες, θέλουμε να 

πάρουμε, πήραμε οκτώ. 

κ. Αγγελίδης:   κ. Δήμαρχε, επειδή υπάρχει μεγάλος κίνδυνος πρόκληση τροχαίων 

ατυχημάτων, κυρίως από μεγάλα οχήματα λόγω του ότι δεν ολοκληρώθηκε η υπόγεια διάβαση 

προς το αθλητικό πάρκο Ομόνοιας θα θέλαμε να ρωτήσουμε αν υπάρχει πρόθεση εκ μέρους 

της Δημαρχιακής Αρχής να ολοκληρωθεί αυτό το έργο εντός του έτους. 

κ. Δήμαρχος:   Ήδη το έχω αντιμετωπίσει και είχα συνεργασία και με την Τεχνική 

Υπηρεσία. Θα κοιτάξουμε οπωσδήποτε να βρούμε τρόπο το ταχύτερο δυνατό να δώσουμε 

λύση, γιατί είναι σοβαρό. 

κ. Μηλίδης:   κ. Πρόεδρε, θέλω να θέσω ένα θέμα εντός ημερησίας διάταξης το οποίο 

πληροφορήθηκα σήμερα. Είναι ένα λεπτό θέμα που αφορά μεγάλο αριθμό συμπολιτών μας και 

θα ήθελα να με δώσετε το λόγο για λίγο. 

Πρόκειται για τους Παιδικού Σταθμούς. Έχω την πληροφόρηση σήμερα ότι έχουν οι 

εργαζόμενοι γιατί είναι πολλοί να πληρωθούν για μεγάλο χρονικό διάστημα και 

αντιμετωπίζουν σοβαρό πρόβλημα επιβίωσης. Δεν τηρεί γύρω στα σαράντα εννέα άτομα. 

Πολλοί είναι μονόμισθοι και, όπως μου έχουν αναφέρει, δυσκολεύονται ακόμη και για τα 

καθημερινά. Θα ήθελα αν μπορείτε, αν δεν μπορεί ο κ. Δήμαρχος, να μας πει πως προτίθενται 

να λύσει αυτό το πρόβλημα γιατί δεν ξέρω κατά πόσο είναι για το άμεσο μέλλον είναι 

κοινωνικό, αφορά πολλούς εργαζόμενους και αντιμετωπίζουν σοβαρό οικογενειακό πρόβλημα. 

κ. Δήμαρχος:   Είναι κοινωνικό πρόβλημα που έχει σχέση με υπαλλήλους που 

ασχολούνται με την Κοινωνική Πρόνοια.  Ναι,  είναι γεγονός ότι υπάρχουν κάποιοι υπάλληλοι  
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στο Νομικό Πρόσωπο της προσχολική αγωγής οι οποίοι έχουν να πληρωθούν τρία 

δεκαπενθήμερα, ενάμιση μήνα. 

Λοιπόν, εμείς κατ’ αρχήν σαν Δήμος, είπαμε ότι θα είμαστε τυπικοί στις υποχρεώσεις 

μας απέναντι στο Νομικό πρόσωπο, σε όλα τα νομικά πρόσωπα και μάλιστα, ήδη το δείξαμε 

αυτό, στο τέλος του Ιανουαρίου πήραν όλοι από αυτό το οποίο έχουμε υποχρέωση να τους 

δώσουμε σαν επιδότηση, το ένα δωδέκατο σαν το πρώτο μηνιάτικο, γιατί είπαμε μέσα στους 

δώδεκα μήνες, κάθε μήνα θα τους δίναμε το ένα δωδέκατο, ούτως ώστε να υπάρχει μια 

ταμειακή ροή κανονική προς αυτούς και εκείνοι να ξέρουν εκ των προτέρων ποια θα είναι τα 

οικονομικά τους και οι δυνατότητές τους. Το πρόβλημα που γεννήθηκε στους παιδικούς 

αυτούς σταθμούς οφείλεται στο ότι το μεγαλύτερο μέρος των εσόδων τους είναι επιχορήγηση 

η Κρατική, η οποία δίνεται σε τρεις δόσεις και οι οποίες έρχονται με κάποια καθυστέρηση. 

Έχουν αυτή τη στιγμή, έχει καθυστερήσει να τους έρθει. Οι δόσεις αυτές έρχονται σε σχολικό 

έτος, έρχονται από Σεπτέμβριο μέχρι το καλοκαίρι. Τους ήρθε η πρώτη και έχουν 

καθυστερήσει να πάρουν τη δεύτερη δόση. 

Εν πάση περιπτώσει για να μην σας πολυλογώ, προς το παρόν σας εξήγησα το γιατί 

υπάρχει το πρόβλημα, να δούμε και πως προτιθέμεθα να το αντιμετωπίσουμε. Εάν διαπιστωθεί 

ότι θα καθυστερήσει πέραν του δεκαήμερου ή δεκαπενθήμερου να έλθει η δεύτερη δόση, ο 

Δήμος θα τους δώσει προκαταβολικά και για το Φεβρουάριο, ενδεχόμενα και για το Μάρτιο 

αυτά που έχει να τους δώσει για να μπορέσουν να καλύψουν τις ανάγκες τους. 

κ. Μηλίδης:   κ. Πρόεδρε, κ. Δήμαρχε, για το ένα δωδέκατο πράγματι που άκουσα 

είναι περίπου εξήντα χιλιάδες δραχμές, και αυτές από δεκαπέντε του μήνα που λέτε ότι θα το 

λύσετε, και νομίζω ότι πρέπει να λυθεί. 

κ. Πρόεδρος:   Θα ήθελα να πω και εγώ το εξής: Στο σώμα, ότι ήδη έγινε μια 

καθυστέρηση από το Υπουργείο. Πήρε στο Υπουργείο η διευθύντρια, υπεγράφη το έμβασμα 

και το στείλανε με φαξ, δηλαδή, λύνεται το πρόβλημα εντός των ημερών. Συγκεκριμένα, 

ασχολήθηκα και εγώ με αυτό το θέμα, ήδη το έχουν υπογράψει, πήραν την επιστροφή, είναι 

στο δρόμο. 

κ. Δήμαρχος:   Απλώς ήθελα να εξηγήσω ότι εγώ επειδή γνωρίζω ότι μερικές φορές 

παίρνουμε κάποιες απαντήσεις θετικές από κάτω, αλλά συμβαίνουν κάποια απρόβλεπτα πριν 

τα δω, δεν ανακοινώνω τίποτε και για αυτό σας είπα ότι αν αργήσουνε πέρα των δέκα ημερών 

θα το αντιμετωπίσουμε εμείς. 

κ. Μηλίδης:   Καλά θα κάνετε, να είστε βέβαιος ότι έτσι θα γίνει κ. Δήμαρχε, θα 

αργήσουνε πάρα πολύ. Αυτή είναι η πρόβλεψή μου. 

κ. Γκότσης:   κ. Πρόεδρε, κ, συνάδελφοι, επειδή πιστεύω ότι τα θέματα τα οποία 

τίθενται εδώ στο τραπέζι δημοσιοποιούνται, δηλαδή ενεργοποιούνται, ήθελα να θέσω το εξής 

θέμα: τι γίνεται με της Μεραρχίας, ποιοι είναι οι στόχοι, ποιοι είναι οι σκοποί της Μεραρχίας; 

Τελικά θα πρέπει να ενεργοποιηθεί προς αυτήν την κατεύθυνση, διότι διαμαρτύρεται όλος ο 

κόσμος όχι μόνο από την κατάσταση του οδοστρώματος αλλά και από αυτό τα σχέδια τα οποία 

έγιναν από την προηγούμενη Αρχή. Εάν, ας πούμε, υλοποιηθούν από αυτήν τη Δημαρχιακή 

Αρχή ή εν πάσει περιπτώσει, εάν δεν γίνει τίποτα, θα γίνει ο τάπητας. Να ενεργοποιηθεί η 

Δημαρχιακή Αρχή, αυτό καλοπροαίρετα. 

κ. Δήμαρχος:   Πρώτον, το έχω ανακοινώσει κατ’ επανάληψη ότι δεν θα προχωρήσω 

σε καμιά ενέργεια πριν να έχουμε μια συνάντηση με φορείς με όλους τους αρμόδιους φορείς. 

Με αυτούς που έχουν σχέση με το κυκλοφοριακό και είπαμε επίσης, ότι δεν θα ήταν δυνατό να 

έχουν γνώμη, θα είναι οριστικοποιημένοι, σαφείς και μελετημένοι επαρκώς. Εάν δεν είχε 

περάσει ένα ικανοποιητικό διάστημα εφαρμογής των τελευταίων μέτρων τα οποία πάρθηκαν, 

όσον αφορά το κυκλοφοριακό και για αυτό είχα ορίσει σαν χρόνο το τέλος Φεβρουαρίου για 

την σύγκριση αυτής της σύσκεψης. 
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Επειδή όμως βλέπω ότι ήδη έχει παγιωθεί μια κατάσταση ήδη έχουν βγάλει λίγο πολύ 

τα συμπεράσματά τους, ήδη χτες ζήτησα να ετοιμαστεί έγγραφο με το οποίο να τους 

ζητήσουμε μέχρι τις δεκαπέντε μεταξύ δεκαπέντε και είκοσι Φεβρουαρίου να γίνει η 

συνάντηση αυτή. 

Θα συζητήσουμε και θα ακούσουμε τις απόψεις όλων όσον αφορά το κυκλοφοριακό. 

Το κυκλοφοριακό έχει άμεση σχέση με το τι λύση θα δώσουμε και πως θα αντιμετωπίσουμε 

της Μεραρχίας. Αμέσως μετά, θα ξεκινήσουμε, θα ενεργοποιήσουμε τον εργολάβο για να 

δούμε τι έργο θα κάνουμε. 

κ. Γκότσης:   κ. Δήμαρχε, συμφωνώ σε αυτά που λέτε. Κ. Δήμαρχε με το οδόστρωμα 

τι γίνεται; 

κ. Δήμαρχος:   Απλούστατα, θα σας εξηγήσω πολύ απλά. 

κ. Γκότσης:   Τώρα που δεν βρέχει ο καιρός άνοιξε, κατ’ αρχήν θα πρέπει να 

καταβρέχεται κάθε μέρα, τα σκασίματα εκεί όλες οι περιουσίες καταστρέφονται που έχουν 

ρούχα μέσα κ.τ.λ. από την σκόνη που δημιουργείται. Εγώ θέλω να πω τι θα γίνει με το 

οδόστρωμα, άσχετα με τη λύση που θα δώσετε στο κυκλοφοριακό. 

κ. Δήμαρχος:   Απλούστατα, εάν πρόκειται να γίνει κάποια άλλη διαμόρφωση 

πεζοδρόμησης θα γίνει εκείνη η λύση εάν τυχόν πούμε, προς το παρόν επιλέγουμε το να 

αφήσουμε την κατάσταση ως έχει, τεχνικώς, από άποψη κυκλοφορίας, τότε άμεσα θα 

προχωρήσουμε στη συντήρηση. 

κ. Αναστασιάδης:    Μια κουβέντα κ. Πρόεδρε, να πω στον κ. Γκότση. Ξεκίνησε ο κ. 

Μητλιάγκας να σκάβει το δρόμο, εγώ πήγα μπροστά στα μηχανήματα και είπα ότι επειδή 

έχουμε τώρα σε ένα μήνα νέα Δημ. Αρχή, έχει αλλάξει, περιμένετε τον νέο Δήμαρχο, κανείς 

όμως δεν άκουσε και κανείς δεν παρενέβη για ποιο λόγο, ούτε εμείς που μπορούσαμε εμείς να 

το κάνουμε τώρα είναι επόμενο αυτό το πράγμα που γίνεται σε αυτό το χάος, η αηδία που 

υπάρχει παρακάλεσα τον κ. Μητλιάγκα και μου είπε ότι εγώ θα είμαι Δήμαρχος μέχρι το τέλος 

Δεκεμβρίου. 

κ. Πρόεδρος:   Σας παρακαλώ πολύ μην κάνετε διάλογο. Πέστε αυτό που θέλετε, 

διάλογος να μη γίνεται. Λοιπόν, κ. Αναστασιάδη, έδωσε την απάντηση ο κ. Δήμαρχος, νομίζω 

ότι το θέμα έχει λήξει, μπαίνουμε στα θέματα εκτός ημερήσιας διάταξης. 

κ. Σίμογλου:   Δύο πράγματα, δεν ξέρω σήμερα βλέπω τους προβολείς αναμμένους, 

μπορεί αυτά να διευκολύνουν τις κάμερες, δεν ξερώ εσείς που βλέπετε αυτούς τους προβολείς, 

αλλά εμείς εδώ έχουμε την αίσθηση, τουλάχιστον εγώ, για να μιλώ για τον εαυτό μου, ότι 

είμαι σε ανακριτικό γραφείο. Λοιπόν, ή να μπει κάποιος μικρός φωτισμός επάνω μου ώστε να 

μην ενοχλεί εμάς και να διευκολύνει παράλληλα τα όργανα την κάμερα ή αλλιώτικα να 

σταματήσει. Πραγματικά είναι πάρα πολύ ενοχλητικά δεν μπορούμε να σας δούμε, ένα αυτό 

και δεύτερον, πριν από ένα μήνα είχα κάνει, είχα θέσει ένα αίτημα της αντιπολίτευσης και δεν 

έχουμε απάντηση και για τα γραφεία που ζητήσαμε, αλλά να έχουμε φωτοτυπίες από την 

ημερήσια διάταξη των θεμάτων, λοιπόν δεν πήραμε απάντηση ακόμη. Είστε σε θέση να μας 

δώσετε απάντηση ή να περιμένουμε; Νομίζω ότι πρέπει να πάρετε κάποια απόφαση. 

κ. Πρόεδρος:   Είπαμε αυτό το θέμα δεν το ξεκαθαρίσαμε, είναι δύσκολο κ. Σίμογλου, 

είναι δύσκολο, δεν προλαβαίνουν οι αρμόδιοι υπάλληλοι, πάντως το έχουμε υπόψη μας να 

δούμε τι μπορούμε για το καλύτερο. Την απάντηση θα σας δώσουμε μετά από λίγες μέρες για 

το θέμα αυτό. Όσο για τον φωτισμό που είπατε ο κ. Δήμαρχος όπως ξέρετε κάνει κάποιες 

προσπάθειες που ενδεχομένως θα μπορούσε να φύγει ο Δήμος και από τα γραφεία εάν δεν 

υλοποιηθούνε νομίζω ότι εδώ θα γίνει κάποια διόρθωση. Θα διορθώσουμε τα πάντα και τα 

μικρόφωνα, κάντε λίγο υπομονή, πιστεύω να ταιριάσουν όλα. 

κ. Σίμογλου:   Για το θέμα αυτό που είπατε συμφωνώ και δεν σχολιάζω παραπάνω και 

επειδή είναι η δυσκολία για μένα το θέλω τον χώρο το αντιλαμβάνομαι και περιμένω να δω, 

όπως όλοι, να έχουν εξέλιξη τέτοιους χώρους αλλά αυτό που  είπα και είναι πάρα πολύ απλό κ. 
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Πρόεδρε, οι αρχηγοί των συνδυασμών, όταν θα έχουν τα θέματα φωτοτυπημένα, είναι πάρα 

πολύ καλό. Εδώ μιλάμε για τρία αντίγραφα, δεν είμαστε δεκαπέντε εδώ πέρα, νομίζω ότι είναι 

πάρα πολύ απλό και είναι απλώς θέμα καλής διάθεσης και πρόθεσης. 

κ. Πρόεδρος:   Η διάθεση υπάρχει κ. Σίμογλου, και θα φροντίσουμε, να είστε 

σίγουρος. 

Λοιπόν, εκτός ημερήσιας διάταξης πήραμε οκτώ εργάτες, όπως ξέρετε, πρασίνου και 

θέλουμε άλλους δύο εργάτες οι οποίοι θα ασχοληθούν, συγκεκριμένα μόνο με τους δρόμους. 

Πρόθεση να γίνει δημοπρασία θα αποπερατωθούν οι δρόμοι, αλλά μέχρι να φτάσουμε σε αυτό 

το σημείο θέλουμε δύο εργάτες για τα άμεσα προβλήματα. 

κ. Αγγελίδης:   κ. Δήμαρχε, για αυτό το θέμα η κ. Μπιτζίδου έχει πει σε προηγούμενο 

Δ. Σ. να κάνετε και κανένα χατίρι στην αντιπολίτευση, να παίρνετε και κανένα εργάτη από 

τους δικούς μας, είχαμε υποσχεθεί ότι θα το κάνετε. 

κ. Δήμαρχος:   Να σας πω εγώ, θα ήθελα να σας βεβαιώσω, αν θέλετε με πιστεύετε, 

εγώ στον εαυτό μου δεν έχω κάνει κανένα χατίρι, από τους οκτώ που έχουν παρθεί μέχρι τώρα, 

μάλλον οκτώ και δύο, δέκα δεν γνωρίζω κανέναν. 

κ. Αγγελίδης:   Ε, μια στιγμή, πως προσελήφθηκαν εδώ αυτοί τώρα; 

κ. Δήμαρχος:   Από τους συμβούλους μου, όχι από μένα. 

 

 

ΘΕΜΑ  1ο : Αποδοχή χρηματοδότησης 34.148,70 € και απόδοση αυτής στο «Κέντρο 

πρόληψης της χρήσης των εξαρτησιογόνων ουσιών Ν. Σερρών – ΟΑΣΙΣ». 

 

κ. Πρόεδρος:   Είναι η δεύτερη δόση την οποία παίρνουμε για την ΟΑΣΙΣ, έχετε 

υπόψη σας. 

 

- Εγκρίνεται. 

  

ΘΕΜΑ  2ο : Συμμετοχή του Δήμου στο 8ο Συνέδριο Εκλεγμένων Γυναικών Τοπικής 

Αυτοδιοίκησης Α’ και Β’ Βαθμού.   

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  3ο : Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στη Νομαρχιακή Επιτροπή Τουριστικής 

Προβολής (Ν.Ε.Τ.Π.) Ν. Σερρών.  

 

κ. Πρόεδρος:   Λοιπόν, ήταν η κ. Εμμανουηλίδου και ο κ. Μισυρλής. Ο κ. Δήμαρχος 

προτείνει την κ. Δημητρακούδη και τον κ. Μαντζαρίδη. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  4ο : Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου για την Επιτροπή Οριστικών Διανομών. 

(Ε.Ο.Δ.).  

 

 

κ. Νυκτοπάτης: Ο κ. Δήμαρχος προτείνει τακτικό μέλος τον κ. Αναστασιάδη και 

αναπληρωματικό μέλος τον κ. Θεοφανίδη Αβραάμ. 

 

- Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ  5ο : Ορισμός επιτροπής παραλαβής καυσίμων.  

 

κ. Πρόεδρος:   Είναι από τη Δημαρχία ο κ. Αντωνιάδης και ο κ. Λεμονής. Ο κ. 

Δήμαρχος προτείνει τον κ. Μαντζαρίδη Νικόλαο από τον Δήμο Σερρών. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  6ο : Ορισμός Δημοτικού Συμβούλου για την Δημοτική Επιτροπή Παιδείας.  

 

κ. Πρόεδρος:   Ο κ. Δήμαρχος προτείνει τον καθηγητή κ. Μπαμπαΐτη. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  7ο : Συγκρότηση Επιτροπής για την ονομασία και μετονομασία συνοικιών, οδών – 

πλατειών.  

 

κ. Πρόεδρος:   Γίνεται μια άτυπη επιτροπή από τον Δήμο, όπως γνωρίζετε, εμείς από 

το Δήμο βάζουμε τρεις δημοτικούς συμβούλους της συμπολίτευσης και δύο της 

αντιπολίτευσης. Από την πλευρά μας ο κ. Δήμαρχος προτείνει τον κ. Λέφα, Δημητρακούδη 

και τον κ. Γρηγοριάδη. Θα παρακαλέσω την αντιπολίτευση να μας δώσει δύο ονόματα. 

κ. Γκότσης:   κ. Πρόεδρε, κ. συνάδελφοι, κ. Πρόεδρε σε σας προσωπικά απευθύνομαι, 

έχουμε θίξει σε αυτό το τραπέζι την απόφαση την οποία έχουμε πάρει το 1998 με την 

μετονομασία Μεραρχίας σε Κωνσταντίνου Καραμανλή και με την προτομή που θα γίνει στην 

Πλατεία Ελευθερίας. Λοιπόν, μια που είστε τώρα γιατί και εσείς το θίξατε, και εγώ το έθιξα, 

μια που είστε εσείς τώρα στα πράγματα, στην εξουσία, να επισπεύσετε την μετονομασία, να 

υλοποιηθεί. Τελικά, η ομόφωνη αυτή απόφαση που πήραμε το 1998, πρώτον, κ. Σαουλίδη να 

ολοκληρώσω, δεύτερον, η επιτροπή αυτή η οποία θα συγκροτηθεί, παρακαλώ να είναι πάρα 

πολύ προσεκτική στα ονόματα που δίνει στην μετονομασία των οδών. Θα πρέπει τα άτομα τα 

οποία θα τιμώνται για να μπουν στις οδούς να είναι άτομα με μεγάλο πνευματικό υπόβαθρο 

και μεγάλη προσφορά στην πόλη των Σερρών. Θα πρέπει να προσεχτεί αυτό γιατί υπάρχουν 

πάρα πολλές διαμαρτυρίες και γκρίνιες με όσα ονόματα βάλαμε στο παρελθόν. Ευχαριστώ. 

κ. Πρόεδρος:   κ. Γκότση, είναι σωστό αυτό που είπατε, θα πρέπει όντως, για το όνομα 

του κ. Καραμανλή και νομίζω άτομα που αποτελούν την καινούρια επιτροπή είναι όχι μόνο 

αξιόλογοι νομίζω και… 

κ. Γκότσης:   Δεν εννοώ αυτό, με προσοχή, καταλαβαίνετε τι λέω. 

κ. Σαουλίδης: κ. Πρόεδρε, μια παρέμβαση επειδή το θέμα το είχατε συζητήσει και 

εσείς και ο κ. Γκότσης είχε απαντήσει ο κ. Μητλιάγκας ότι ήλθε σε επαφή με κάποιο ίδρυμα 

για τα έξοδα. Έχουν μπει, ήδη, όλα είναι έτοιμα, απλά περιμέναμε την οικογένεια και το 

ίδρυμα να μας πουν ποια μέρα θα γίνει. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  8ο : Συγκρότηση Επιτροπής για την εξέταση αιτημάτων προς εγκατάσταση 

περιπτέρων.  

 

κ. Πρόεδρος:   Και εδώ, όπως γνωρίζετε, γίνεται μια επιτροπή από τον Δήμο τις άδειες 

τις δίνει η Νομαρχία. Ο Δήμαρχος προτείνει τον κ. Αναστασιάδη και την κ. Πασχάλη. 

κ. Γκότσης:   κ. Πρόεδρε, και εδώ έχω μια ένσταση, επειδή αυτή η επιτροπή η οποία 

θα επιμελείται αυτών των θεμάτων των περιπτέρων,  λοιπόν  δεν παίρνουν απόφαση, απόφαση  
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παίρνει το Δ. Σ., γνωμοδοτούν και φέρνουν το θέμα εδώ, επειδή βάλατε δύο από εσάς θα 

παρακαλούσα να είναι το ένα άτομο από την αντιπολίτευση για να φέρνει και αυτό την άποψή 

του πάνω στο χώρο του περιπτέρου. Κ. Πρόεδρε και προηγούμενα έτη έτσι ήταν ο κ. 

Αναστασιάδης. 

κ. Πρόεδρος:   Κύριοι η εισήγηση είναι του διευθυντή, του κ. Τριαντάφυλλου που δεν 

αναφέρει αντιπολίτευση και νομίζω, δεν αναφέρει από την αντιπολίτευση γενικώς. Η εισήγηση 

του διευθυντού δεν λέει τέτοιο πράγμα. Εφόσον το λέει ο κ. Περδίκης να το δούμε να το 

κλείσουμε το θέμα: ποιος θέλει να είναι από την αντιπολίτευση κ. Μπόνας, κ. Γκότση. 

κ. Δήμαρχος:   Συγγνώμη, εγώ θα κάνω άλλη πρόταση, επειδή πρόκειται για μια μη 

νομοθετημένη αλλά άτυπη επιτροπή, θα μπορούσαμε άνετα να την κάνουμε αντί πενταμελή να 

την κάνουμε επταμελή και να υπάρχει η δυνατότητα να υπάρχει αντιπολίτευση, γιατί θα ήταν 

η φιλοτιμία της συναδέλφου, η οποία είπε ότι αποχωρώ, μας κάνει να αισθανθούμε ότι θα είναι 

η τελευταία που πρέπει να βγάλουμε από έξω. 

κ. Περδίκης:   κ. Πρόεδρε μια παρέμβαση. Καλά να συγκροτήσουμε την επιτροπή, 

αλλά το σπουδαιότερο που πιστεύω πως πρέπει να γίνει να δώσουμε μια κατεύθυνση στα μέλη 

της επιτροπής ανάλογα να εξετάζουν τις αιτήσεις. Στην προηγούμενη Δημαρχιακή Αρχή στον 

πρώτο μήνα είχαμε πάρει απόφαση ως Δ. Σ. να μην προχωρούμε στην έγκριση στην 

παραχώρηση χώρου ουσιαστικά για εγκατάσταση περιπτέρων στο κέντρο της πόλης γιατί 

θεωρούμε ότι είναι κορεσμένο το κέντρο της πόλης. Από την άλλη μεριά μια σειρά 

περιπτερούχων λειτουργούν ως mini market και όχι απλά περίπτερα πώλησης τσιγάρων, 

εφημερίδων και τέτοια. Λειτουργούν, δηλαδή, ουσιαστικά ανταγωνιστικά στο εστεγασμένο 

εμπόριο της πόλης. Αυτή η διάθεση υπάρχει και σήμερα και να τη συνεχίσουμε. 

κ. Πρόεδρος:   κ. Περδίκη, είναι πολύ σωστό αυτό που λέει ο κ. Περδίκης και θα το 

συζητήσουμε και με τον κ. Δήμαρχο. Πρέπει να λάβουμε σοβαρά μέτρα για να γίνεται αυτό 

που όντως είναι πολύ σοβαρό αυτό που λέτε κ. Περδίκη, και ο κ. Δήμαρχος και εμείς σαν Δημ. 

Αρχή και η επιτροπή που αποτελείται, νομίζω ότι πρέπει όλα αυτά να τα προσέξουμε και πολύ 

σωστά το επισημάνατε. 

κ. Περδίκης:   κ. Πρόεδρε, καλό θα ήτανε μια και εθίγει το θέμα, κάποια στιγμή θα 

μπουν ορισμένες προδιαγραφές πως θα ήταν καλύτερα, τι εικόνα θα έχουμε ώστε να βοηθηθεί 

και η αναβάθμιση της πόλης μας, είναι, όπως το είπε χαρακτηριστικά από απλό περίπτερο σε 

mini market. Λοιπόν, πρέπει να εντοπιστούν ώστε να έχουμε και σχετικά αποτελέσματα. 

κ. Δήμαρχος:   Θα ήθελα να σας πω ότι υπάρχουν οι κανόνες, απλώς δεν τους 

εφαρμόζουνε. Θα φροντίσουμε, λοιπόν να κοιτάξουμε τι ακριβώς από τη νομοθεσία 

επιβάλλεται, θα δούμε αν τυχόν εκ των καινούριων συνθηκών που έχουν προκύψει χρειάζεται 

να προσθέσουμε και κάτι άλλο και θα δώσουμε οπωσδήποτε μια κατευθυντήρια οδηγία, ας το 

ονομάσουμε έτσι, προς την επιτροπή για να μπορεί να κινείται μέσα σε σταθερά πλαίσια και 

σύμφωνα με την γνώμη και τη νομοθεσία, αλλά και με την πρόθεση τη δικιά μας και της Δημ. 

Αρχής και του Δ. Σ. στο σύνολο. 

κ. Αναστασιάδης:   Σχετικά με την άδεια του περιπτέρου κ. Πρόεδρε, κ. Περδίκη τη 

δίνει το Υπουργείο Εθνικής Αμύνης και κανείς δεν έχει δικαίωμα, σε παρακαλώ πολύ κ. 

Περδίκη, το ελάχιστο που μπορεί να δώσει η πατρίδα σε έναν που έχει χάσει τη ζωή του, που 

έχει χάσει το χέρι του ή το πόδι του και εσύ τολμάς να λες να το περιορίσουμε; Σε παρακαλώ. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  9ο : Συγκρότηση Επιτροπής χορήγησης πιστοποιητικών Κτηματολογίου των Δ.Δ. 

Ξηροτόπου και Ελαιώνα.  
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κ. Πρόεδρος:   Ο κ. Δήμαρχος προτείνει στον Ελαιώνα τον κ. Βλάχο, Ικιούζη και τον 

Μούσιο. Στον Ξηρότοπο τον κ. Δαίμονα και τον κ. Στοΐλα. Από το Δ. Σ. τον κ. Σταύρο 

Λογοθετίδη και υπάλληλος του Δήμου ο κ. Καρυώτης, όπου ήταν και παλαιότερα, ένας 

τοπογράφος. 

κ. Περδίκης:   κ. Πρόεδρε, μια πρόταση, από παράδοση σε αυτά τα διαμερίσματα και 

κυρίως στους πρώην συνοικισμούς του Δήμου, οι Δημ. Αρχές που προηγήθηκαν όριζαν όσους 

διετέλεσαν Παρέδρου των συνοικισμών, όσους διετέλεσαν Πάρεδροι στον συνοικισμό 

Ξηροτόπου όλους τους ορίσανε, που στο κάτω-κάτω είναι τρία άτομα, δεν ήταν περισσότεροι. 

κ. Πρόεδρος:   Καμιά αντίρρηση. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  10ο  : Υποβολή πρότασης προς ένταξη στο μέτρο 3:3 του Π.Ε.Π. Κεντρικής 

Μακεδονίας «Εκσυγχρονισμός υποδομών εκπαίδευσης».  

 

κ. Μπιτζίδου:   κ. Πρόεδρε, πάνω σε αυτό το θέμα την εισήγηση που διάβασα είδα ότι 

θα γίνει προσάρτηση ενός οικοπέδου δίπλα στο 6ο, 16ο Δημοτικό λόγω μεγάλων αναγκών γιατί 

αυτό το Σχολείο δουλεύει, θα ήθελα να επισημάνω αυτό το πρόβλημα είναι έντονο στην 

περιοχή Κιουπλιά, όπου υπάρχει το 1ο και 7ο Δημοτικό Σχολείο. Αυτή τη χρονιά δουλεύει 

πρωί βράδυ, αλλά υπήρχαν σοβαρά προβλήματα, αλλά είμαι ενημερωμένη από την 

Πρωτοβάθμια ότι θα μπορούσε αυτό το σχολείο θα έπρεπε να λειτουργήσει πρωί, βράδυ. Θα 

ήθελα να επισημάνω το πρόβλημα, και αν υπάρχει χαρακτηρισμένο οικόπεδο για σχολική 

στέγη εκεί γύρω να προωθηθεί αυτό το θέμα περισσότερο γιατί η ανοικοδόμηση σε εκείνη την 

περιοχή είναι πολύ μεγάλη και η ανάπλαση πολύ μεγάλη. 

κ. Γκότσης:   Από ότι έχει κ. Πρόεδρε, κ. Δήμαρχε ο Δήμος το τεχνικό τμήμα έχει 

υποβάλλει πρόταση για αγορά αυτών των οικοπέδων. Είναι δύο όμορφα οικόπεδα τα οποία θα 

χρηματοδοτηθούν από το Π. Ε. Κ. και Ευρωπαϊκό Ταμείο Περιφερειακής Ανάπτυξης κατά 

75% και ένα 25% είναι από εθνικούς πόρους. Λοιπόν, εμείς γιατί σαν εκπαιδευτικός με 

ενδιέφερε το θέμα κάνουμε προτάσεις, δηλαδή, ετοιμάζεται ο φάκελος, φεύγει στην 

Περιφέρεια και από εκεί και πέρα περιμένουμε την έγκριση. Τώρα το θέμα που θίγει η 

συνάδελφος είναι ότι εάν δεν ευδοκιμήσει η πρότασή μας θα βρεθεί κάποιος άλλος χώρος. 

κ. Δήμαρχος:   Είναι γνωστό ότι όσο αναπτύσσεται η πόλη αυξάνονται οι ανάγκες σε 

εγκαταστάσεις υποδομών κτιριακών για την εκπαίδευση, όπως επίσης, και όσο ανεβαίνει το 

επίπεδο της πόλης οι ανάγκες αυτές καλύπτονται φυσικά μέσα από τις δυνατότητες που 

υπάρχουν και θα προκύψουν δυνατότητες με την ολοκλήρωση των πράξεων εφαρμογής και 

την επέκταση του σχεδίου πόλεως, από όπου θα αποκτήσουμε κάποιους οικοπεδικούς χώρους 

όπου θα μπορέσουμε να αναπτύξουμε με κτιριακές υποδομές για την εκπαίδευση. 

Βέβαια, εκεί που υπάρχουν, η δυσκολία που έχουν πολλά τμήματα υπάρχουν 

περιπτώσεις που χρειαζόμαστε να κάνουμε κάποιες επεκτάσεις. Για να γίνουν οι επεκτάσεις 

αυτές πρέπει να υπάρχουν ακριβώς δίπλα όμορφα οικόπεδα που να υπάρχει η δυνατότητα να 

τα πάρουμε όταν έχουμε τέτοιες περιπτώσεις, οπωσδήποτε τις αντιμετωπίζουμε το ταχύτερο 

δυνατό για να μπορέσουμε να εξυπηρετήσουμε τις ανάγκες μας. Όταν δεν υπάρχουν τέτοιες 

περιπτώσεις πρέπει να καταφύγουμε στην λύση στην ανέγερση ενός νέου εκπαιδευτηρίου σε 

καινούργιο οικοπεδικό χώρο. Καινούργιοι οικοπεδικοί χώροι μέσα στην πόλη στον ήδη 

οργανωμένο οικοδομικό ιστό δεν υπάρχουν εύκολα και δεν έχει ο Δήμος δικά του οικόπεδα, 

περιμένουμε λοιπόν για τέτοια λύση την επέκταση του σχεδίου πόλης με την οριστικοποίηση 

των πράξεων εφαρμογής.  

κ. Μπιτζίδου:  Εδώ πάνω νομίζω ότι έχει η προηγούμενη Δ.Α. κάνει μια χωροθέτηση 

και  είχε κάνει έναν  σχεδιασμό  για να χαρακτηριστούν κάποια  οικόπεδα  προς ανέγερση σχο- 
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λικών κτιρίων, νομίζω ότι αυτό είχε γίνει και νομίζω ότι υπάρχουν κάποια οικόπεδα 

χαρακτηρισμένα μ’ αυτόν τον τρόπο. Εάν υπάρχουν κάτι τέτοια να δείτε το θέμα αυτό σε 

εκείνη την περιοχή.  

κ. Δήμαρχος:  Οι χαρακτηρισμοί αυτοί είχαν γίνει, στην επέκταση του σχεδίου πόλεως 

η οποία οριστικοποιείται με τις πράξεις εφαρμογής τις οποίες αναφέρουμε. Όταν επομένως 

τελειώσει η διαδικασία των πράξεων εφαρμογής θα έχουμε έτοιμους συγκεκριμένους 

οικοπεδικούς χώρους.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  11ο : Παραχώρηση κατά χρήση δημοτικού οικοπέδου με Α.Κ.Δ. 473 στο 31ο 

Νηπιαγωγείο.  

 

κ. Πρόεδρος:   Έχουμε 110 μέτρα ένα οικόπεδο, για να μην κάνουμε ανάλυση πω στο 

έχουμε κ.λπ. θα το δώσουμε για αύλειο χώρο και έχουμε ένα, άρα έχει κανείς καμία 

αντίρρηση;  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  12ο : Γνωμοδότηση για χορήγηση ή μη άδειας ερευνητικών εργασιών για ανεύρεση 

μαρμάρου και εκμετάλλευσης από την «ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α.Ε. Μάρμαρα – 

Γρανίτες».  

 

κ. Πρόεδρος:   Ο κ. Δήμαρχος και εμείς είμαστε αρνητικοί. 

 

- Απορρίπτεται.  

 

ΘΕΜΑ  13ο : Έγκριση ή μη αιτήματος για διερεύνηση διαδρόμων επί της Πλατείας 

Ελευθερίας Δήμου Σερρών.  

 

κ. Πρόεδρος:   Είναι η υπόθεση του κ. Σταύρου Κιολεμέ. Είναι ένα θέμα νομίζω, ότι 

θα έπρεπε να το δούμε σωστά. Ο κ. Δήμαρχος έχει μια ευαισθησία με τον τρόπο που γίνεται η 

χρήση στα πεζοδρόμια, κ. Δήμαρχε είστε νομίζω αρνητικός σε αυτό το θέμα. 

κ. Δήμαρχος:  Ναι, σαφώς. Νομίζω, ότι δεν πρέπει να αυξήσουμε το τσιμέντο στην 

πλατεία περιορίζοντας το πράσινο. Δεν μας περισσεύει και πέραν τούτου, θέλω να πιστεύω ότι 

δεν θα αργήσουμε να προχωρήσουμε σε κάποιες εργασίες στην πλατεία Ελευθερίας. 

κ. Σαουλίδης:  Με αφορμή αυτό το θέμα, επειδή υπήρξαν πάρα πολλά προβλήματα με 

τα τραπεζοκαθίσματα αρκετά χρόνια μας απασχόλησε, θεωρώ τα τελευταία χρόνια είχαν μπει 

σε μια σειρά οι καταστηματάρχες στο χώρο, ουσιαστικά στην πλατεία Ελευθερίας. Θα πρέπει 

αυτό να το δούμε λίγο, έτσι σε ένταση για να μην έχουμε προβλήματα κυρίως προσπέλασης. 

 

- Δεν εγκρίνεται η διεύρυνση. 

 

ΘΕΜΑ  14ο : Έγκριση προϋπολογισμού έτους 2003 της Δ.Ε. «Δ.Ε.Π.Σ.»  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  15ο : Έγκριση – Ενημέρωση επί αποφάσεων Δημοτικών Επιχειρήσεων Δήμου 

Σερρών.  
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κ. Αγγελίδης:   κ. Πρόεδρε, εδώ δύο λόγια ήθελα να πω με αφορμή την απόφαση του 

κ. Ιωάννου να παραιτηθεί από τη θέση του καλλιτεχνικού Διευθυντή Περιφερειακού Θεάτρου 

και να τεθεί εκ νέου στην κρίση του νέου Διοικητικού Συμβουλίου του θεάτρου, θα θέλαμε να 

υπογραμμίσουμε την άψογη στάση του κ. Ιωάννου απέναντι στο Δ. Σ., δεν νομίζω, ότι πρέπει 

να περνάνε έτσι απαρατήρητα αυτά τα γεγονότα, την άψογη στάση του, μια στάση που δείχνει 

ήθος, γενναιότητα και ευαισθησία και επίσης, να τον ευχαριστήσουμε για τη μέχρι τώρα 

προσφορά του στο Δημοτικό Περιφερειακό Θέατρο Σερρών. 

Ευχόμαστε ο νέος καλλιτεχνικός διευθυντής, εάν δεν είναι ο ίδιος, εμείς ευχόμαστε. Το 

ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. Πέραν από τις σημερινές σημαντικές τους δραστηριότητες  να δώσει ιδιαίτερη 

βαρύτητα στην προσέλκυση και ενεργοποίηση όσο το δυνατόν περισσότερο συμπολιτών μας 

στα θεατρικά δρώμενα με την ανάδειξη κυρίως της ερασιτεχνικής θεατρικής παιδείας. 

κ. Γκότσης:   κ. Πρόεδρε, είχατε τα τακτικά και έκτακτα έσοδα για την ΔΕΠΚΑ, 

λοιπόν, δεν θα πω τίποτα αλλά αυτά που δίνει σύμφωνα με την προγραμματισμένη σύμβαση 

που έχει ο Δήμος ΔΕΠΕ και ΔΕΠΚΑ να ανταποκριθεί αυτό να το δείτε σωστά γιατί έχετε τα 

ίδια χρήματα περίπου πέρσι, πρόπερσι κλπ που έδωσε ο Δήμος στην ΔΕΠΚΑ θα πρέπει να 

δείτε αυτά τα λεφτά, ο Δήμος στην ΔΕΠΚΑ, γιατί τότε κ. Δήμαρχε θα έχουμε αυτό το οποίο 

είχαμε, λυπάμαι που το λέω, τα προηγούμενα χρόνια, θα είναι όλοι απλήρωτοι να χρωστάνε 

δίκαια στις μουσικές σχολές που στεγάζονται στα διαμερίσματα κλπ, κλπ. Δηλαδή, γράφουμε 

με τα τακτικά και έκτακτα έσοδα που έχουμε αλλά θα πρέπει αυτά να τα παίρνει η ΔΕΠΚΑ για 

να μπορεί να υλοποιήσει τους στόχους της και να μην αφήνει απλήρωτους και τους 

επιμορφωτές και το υπαλληλικό προσωπικό, κλπ. κλπ., αυτό ήθελα να πω. 

κ. Δήμαρχος:  Θα ήθελα πριν απαντήσω στον κ. Γκότση, να πω επιγραμματικά ότι ο κ. 

Αγγελίδης επανέλαβε σχεδόν αυτά τα οποία είπαμε στο διοικητικό συμβούλιο του ΔΗΠΕΘΕ 

όταν υπεβλήθη η παραίτηση του κ. Ιωάννου. Βεβαίως, τον συγχαρήκαμε όλοι μας και όλοι μας 

τον ευχαριστήσαμε και δείξαμε τον θαυμασμό μας για την ευγένεια της ψυχής του. Από κει 

και πέρα ερχόμενος στην δική σας παρατήρηση κ. Γκότση. 

κ. Γκότσης:   Δεν είναι παρατήρηση κ. Δήμαρχε, απλώς επισημαίνω μερικά πράγματα. 

κ. Δήμαρχος:   Στην επισήμανση ήδη το έχω πει και σήμερα το είπα και προηγούμενα, 

ότι κάθε μήνα θα παίρνουν το ένα δωδέκατο από αυτά τα οποία προβλέπονται, από αυτά τα 

οποία πρέπει να δώσει βάση της δέσμευσης που έχει με σύμβαση προγραμματική ο Δήμος 

προς τις διάφορες Δημ. Επιχειρήσεις και τα νομικά πρόσωπα. Αλλά μου δίνεται την ευκαιρία 

να σας πω ότι ειδικά στην ΔΕΠΚΑ τολμώ να το πω, αν και έχω χαρακτηριστεί τσιγκούνης 

προς όλες τις κατευθύνσεις, στις κινήσεις μου, στα οικονομικά για να μπορέσουμε να 

ξεπεράσουμε τα προβλήματα τα οικονομικά τα οποία υπήρχαν και υπάρχουν αυτήν τη στιγμή 

στον Δήμο, θα ήθελα να σας διαβιβάσω ότι θα ξεπεράσουμε το ποσό αυτό και θα δώσουμε 

περισσότερα. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  16ο : Έγκριση συνέχισης για το 2003 του προγράμματος Μεγάλων Πελατών της 

COSMOTE.  

 

κ. Πρόεδρος:   Συνάδελφοι, εδώ έγινε όπως γνωρίζετε και από τους υπαλλήλους και 

από τους Δημοτικούς Συμβούλους μια αύξηση στην σύμβαση αυτή που έχουμε. Παράλληλα, 

όμως σήμερα μας ήρθε και μια προσφορά από τους αδελφούς Κωτσίδη και αυτοί κάνουν μια 

προσφορά, οι οποίοι λένε, πέραν από την προσφορά τη σωστή εμείς είμαστε εδώ επί 24ώρου 

βάσεως και θα μπορούμε να βοηθήσουμε καλύτερα και σκεφθήκαμε, εμείς θέλουμε την γνώμη 

του Δ. Σ. να μην το περάσουμε το θέμα αυτό, να το ξαναελέγξουμε και να αποφασίσουμε σε 

άλλο Δ. Σ. 
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κ. Σίμογλου:   Τι εννοείται μια αύξηση, δεν το κατάλαβα. 

κ. Πρόεδρος:   Θα γίνει όχι αύξηση κ. Σίμογλου, λέω προσφορά του κ. Κωτσίδη από 

έναν έλεγχο που έκανε η κ. Φανουράκη είδε ότι είναι συμφέρουσα για να μην αποφασίσουμε 

βεβιασμένα όμως, να το ξαναμελετήσουμε και στο επόμενο Δ. Σ. να έχουμε άλλα στοιχεία για 

να πάρουμε καλύτερη απόφαση. 

κ. Περδίκης:   κ. Πρόεδρε, όσον αφορά του δημ. υπαλλήλους των Δ. Σ. νομίζω πως 

δεν μας πέφτει λόγος να χρησιμοποιήσουν την σφραγίδα… για να εξοικονομήσουν ό,τι 

μπόνους δίνει κάθε τηλεφωνική εταιρία. Το τι θα κάνει το σωματείο είναι δικαίωμά του, εμείς 

να συναινέσουμε θα δούμε σαν Δήμος και άλλους πελάτες, εμείς όμως για τις συνδέσεις που 

πραγματικά καλύπτουν υπηρεσιακές ανάγκες, όχι τα προσωπικά τηλέφωνα των υπαλλήλων, 

εκείνα έχουμε το δικαίωμα να εκτιμήσουμε και να αξιολογήσουμε όποια προσφορά. 

κ. Πρόεδρος:   Επομένως, να μην βγαίνει βεβιασμένη απόφαση, να το δούμε. 

κ. Περδίκης:   Επειδή υπάρχει εισήγηση με το έγγραφο του σωματείου των δημ. 

υπαλλήλων που ζητά συγκεκριμένη συνέχιση. 

κ. Δήμαρχος:   κ. Περδίκη, ζητάει τη συνέχιση έχοντας υπόψη της μια δεδομένη 

κατάσταση. Αυτή τη στιγμή υπάρχει μια προσφορά λέμε, λοιπόν, εμείς ότι βεβαίως να 

ρωτήσουμε τους υπαλλήλους να δείξουμε και την καινούρια προσφορά και να εκτιμήσουν και 

να πουν και εκείνοι την άποψή τους. 

 

- Αναβάλλεται προς εξέταση και νέας προσφοράς. 

 

ΘΕΜΑ  17ο : Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης στην 

ιδιοκτησία των κ.κ. Βέρτου Νικολάου, Τζιώτζιου Αναστασίας, κ.λ.π. 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  18ο : Έγκριση ή μη πρακτικού εξέτασης ενστάσεων της Ε.Ε. Α. του έργου: 

«Κατασκευή κλειστού Κολυμβητηρίου Δήμου Σερρών».  

 

κ. Πρόεδρος:   Είναι ένα έργο παλαιό, έχει περάσει. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  19ο : Έγκριση ή μη πρακτικού εξέτασης ενστάσεως κατά του διαγωνισμού 

προμήθειας καυσίμων.  

 

κ. Πρόεδρος:   Εδώ αγαπητοί συνάδελφοι, υπάρχει μια ένσταση από τον κ. Στοΐδη και 

η επιτροπή η οποία αποφάσισε επί της ενστάσεως είναι μια επιτροπή η οποία συνήλθε 20-1-

2003 και ήταν από την προηγούμενη Δημ. Αρχή. Επί των ημερών των δικών μας συστήθηκε 

μια επιτροπή και έχουμε την γνώμη σαν Δημ. Αρχή εμείς, ότι θα έπρεπε η καινούρια επιτροπή 

να εξετάσει την ένσταση, για αυτό ακριβώς δεν παίρνουμε απόφαση, δεν ξέρω τι λέει το σώμα, 

να το εξετάσει η νέα επιτροπή από την καινούρια Δημ. Αρχή. 

Αποσύρεται, δεν το συζητάμε. 

κ. Σίμογλου:   κ. Πρόεδρε, για το κολυμβητήριο οι ενστάσεις τι γίνανε; 

κ. Δήμαρχος:   Η επιτροπή εισήγησης για ανάθεση είναι μια επιτροπή για ένα 

συγκεκριμένο έργο, και η σύνθεση της επιτροπής αν κοιτάξουμε δεν περιελάβανε καν ένα 

Δημοτικό Σύμβουλο, είχε τεχνικούς υπαλλήλους και ένα εκπρόσωπο της ΤΕΔΚ, ο οποίος 

εκπρόσωπος της ΤΕΔΚ μέχρι την ημέρα που υπεγράφη το πρακτικό της επιτροπής 

εξακολουθούσε να είναι εν ενεργεία. 
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- Αναβάλλεται. Θα το εξετάσει η νέα ορισθείσα επιτροπή. 

 

ΘΕΜΑ  20ο : Έγκριση ανάθεσης σε φυσικό πρόσωπο εργασιών συντήρησης και 

αποκατάστασης βλαβών των είκοσι εννέα (29) αυτομάτων μηχανών εκδόσεων 

εισιτηρίων ελεγχόμενης στάθμευσης.  

 

κ. Πρόεδρος:   Όπως γνωρίζετε, έχουμε τα είκοσι εννέα αυτά μηχανήματα, γίνεται μια 

συντήρηση και εν συνεχεία θα αποφασίσουμε να λειτουργήσουνε κιόλας, και μου φαίνεται 

λειτουργούν κιόλας. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  21ο  : Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης της μελέτης κλιματισμού – αερισμού Κλειστού 

Γυμναστηρίου Κοιλάδας Αγίων Αναργύρων.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  22ο : Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης της μελέτης κλιματισμού – αερισμού Κλειστού 

Γυμναστηρίου Ομόνοιας.  

 

κ. Πρόεδρος:   Ο κ. Δήμαρχος προτείνει τον κ. Γρηγοριάδη Βασίλειο. 

………:  κ. Πρόεδρε, με αφορμή το θέμα των απ’ ευθείας αναθέσεων και για να μην 

παρεξηγηθώ τα τρία αυτά θέματα 21, 22, 23 δεν έχουμε αντίθετη άποψη. Θα ήθελα να 

επισημάνω τα εξής στο θέμα των απ’ ευθείας αναθέσεων θα πρέπει να είμαστε αρκετά ……… 

θα πρέπει να δίνονται μόνο σε εξαιρετικές περιπτώσεις, για να διασφαλίζετε η διαφάνεια και η 

αντικειμενικότητα και όταν λέμε εξαιρετικές περιπτώσεις εννοούμε εκείνες τις περιπτώσεις 

όπου κινδυνεύει να χαθεί μια χρηματοδότηση ή να ματαιωθεί ένα έργο. 

κ. Δήμαρχος:   Σας ευχαριστώ πάρα πολύ γιατί και εμένα είναι απόλυτα αυτή η θέση 

μου, δηλαδή οι εργολαβίες εκείνες των δύο εκατομμυρίων η ενός εκατομμυρίου εννιακοσίων 

ενενήντα εννέα χιλιάδων που κόβονται πενήντα τέτοιες εργολαβίες για να κάνουμε ένα δρόμο, 

κομματιάζοντας το δρόμο ανά πενήντα μέτρα, δεν πρέπει να συμβαίνουν ποτέ. 

Τι είναι συγκεκριμένες περιπτώσεις. Είναι τα προπονητήρια που πρέπει μέχρι τον Μάιο 

και να εκτελεστούν το ταχύτερο δυνατόν έπρεπε να γίνουν οι μελέτες να εγκριθούν και να 

προχωρήσουμε. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  23ο: Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης της μελέτης: «Συμπλήρωση – Διόρθωση και 

ενημέρωση τοπογραφικών διαγραμμάτων στα Ο.Π. 304, 254 και 174 της πόλης 

Σερρών.  

 

κ. Αγγελίδης:   Πάνω σε αυτό το θέμα, επειδή έχει σχέση με τις πράξεις ταυτοποίησης 

είναι ένα θέμα πάρα πολύ σοβαρό. Ταλαιπωρεί πολλούς συμπολίτες μας εδώ και πολλά 

χρόνια, δεκαετίες λοιπόν, και για αυτό το λόγο το προηγούμενο Δ. Σ. ομόφωνα και πολύ 

σωστά αποφάσισε να δώσει τις πράξεις τακτοποίησης σε ιδιώτες μηχανικούς για να επιταχύνει 

τη διαδικασία ολοκλήρωσης του πριν από ενάμιση με δύο χρόνια περίπου είχαμε πάρει την 

απόφαση του τον Μάρτιο 2001. Σε αυτό το χρονικό διάστημα ενάμιση με δύο χρόνια από τις 

σαράντα με σαράντα πέντε πράξεις τακτοποίησης έγιναν μόνο, τακτοποιήθηκαν μόνο οκτώ. 
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 Θα παρακαλούσαμε πάρα πολύ την νέα Δημ. Αρχή να, στην ολοκλήρωση των 

πράξεων τακτοποίησης σε εύλογο χρονικό διάστημα διότι πέραν του ότι ταλαιπωρούνται οι 

συμπολίτες μας, έχουν σχέση και με την ανάπτυξη της πόλης. 

κ. Δήμαρχος:   Την πρώτη εβδομάδα ανάληψης της νέας Δημ. Αρχής στην πρώτη 

συνάντηση που είχα προσωπικά με την τεχνική υπηρεσία, το πρώτο από τα θέματα τα οποία 

έθιξα επίμονα, απευθυνόμενος προς τους τοπογράφους που είναι αρμόδιοι για το θέμα αυτό, 

ήτανε να προχωρήσουμε με το ταχύτερο δυνατό ρυθμό οι πράξεις τακτοποιήσεων. Πενήντα 

τέσσερις υπάρχουν αυτή τη στιγμή σε εκκρεμότητα περί τις ογδόντα πράξεις τακτοποιήσεως 

που εκκρεμούν εδώ και πολλά χρόνια η προοπτική είναι μέχρι το τέλος του χρόνου να 

καταφέρουμε εάν είναι δυνατό να κάνουμε, θα μου επιτραπεί η έκφραση, να κάνουμε 

«σκούπα» όλες αυτές τις παλαιές πράξεις τακτοποιήσεως και να μείνουν μόνο οι φετινές 

αιτήσεις και αν είναι δυνατό θα προχωρήσουμε και χωρίς αιτήσεις δημοτών μόνοι μας σε 

πράξεις τακτοποιήσεως που θα μπορέσουν να βοηθήσουν την διάνοιξη κάποιων κυρίων 

αξόνων, κάποιων κεντρικών οδών. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  24ο: Έγκριση μελέτης προμήθειας ιστών φωτιστικών σωμάτων.  

 

κ. Αγγελίδης:   Εδώ κ. Πρόεδρε, να λέτε και με ποιον τρόπο θα γίνει οι προμήθειες για 

την κάθε προμήθεια. 

κ. Πρόεδρος:   Ανάλογα με το ποσόν. 

κ. Αγγελίδης:   Να το διευκρινίσουμε. 

κ. Πρόεδρος:   Με δημοπρασία. 

 

- Εγκρίνεται να γίνει με δημοπρασία. 

 

ΘΕΜΑ  25ο : Έγκριση μελέτης προμήθειας λιπαντικών.  

 

κ. Πρόεδρος:   Αυτό είναι θέμα που γίνεται κάθε χρόνο. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  26ο : Έγκριση μελέτης προμήθειας λαμπτήρων και ηλεκτρολογικού υλικού.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  27ο : Έγκριση μελέτης προμήθειας διαφόρων υλικών στεγανοποίησης Δημοτικού 

Κτιρίου.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  28ο : Έγκριση μελέτης προμήθειας γάλακτος για το έτος 2003.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  29ο : Ψήφιση πίστωσης για την παράταση της σύμβασης της παροχής υπηρεσιών 

οργάνωσης, διαχείρισης και περιβαλλοντικής παρακολούθησης – ελέγχου της 

λειτουργίας του Χ.Υ.Τ.Α. και της αποκατάστασης του Χ.Δ.Α.  
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κ. Πρόεδρος:   Είναι ένα θέμα το οποίο πέρασε με την προηγούμενη αρχή, νομίζω, ότι 

μετά τις εκλογές ο κ. Μητλιάγκας, ο κ. Μωϋσιάδης και οι ειδικοί το έχουν δει το θέμα. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  30ο : Έγκριση και παραλαβή της 1ης φάσης της μελέτης με τίτλο: «Μελέτη Νέων 

Νεκροταφείων Σερρών» και πινακίου αμοιβής του μελετητή.  

 

κ. Πρόεδρος:   Υπάρχει μια μελέτη και υπάρχει πρόταση σε τρία σημεία Α, Β, Γ, η 

πρότασή τους είναι στη Β φάση να γίνει το νεκροταφείο επειδή και ο κ. Δήμαρχος και όλοι 

μας το θεωρούμε ότι είναι πάρα πολύ σοβαρό θέμα, νομίζω ότι δεν πρέπει να βιαστούμε εδώ, 

να το ξανασυζητήσουμε. 

κ. Δήμαρχος:   Ποιος είναι ο λόγος για τον οποίο ζήτησα τον κ. Πρόεδρο να μην το 

περάσουμε το θέμα σήμερα. Έκρινα ότι δεν φτάνει να μας παρουσιάσουν γραπτά κάποιες 

προτάσεις, κοίταξα προτάσεις οι οποίες γίνονται και από τις τρεις προτεινόμενες θέσεις εκείνη 

την οποία επιλέγουν και να προτείνουν σαν επικρατέστερη θεωρώ, ότι επειδή είναι πάρα πολύ 

σοβαρό το θέμα, επειδή υπεισέρχονται πάρα πολύ παράγοντες, δεν είναι μονοδιάστατη η 

επιλογή για αυτόν το λόγο δεν αρκούμαι μόνο στο κείμενο το οποίο υπάρχει. Θα ήθελα να μας 

κάνουν μια αναλυτική παρουσίαση, για αυτό το λόγο είπα να κρατήσουμε το θέμα να γίνει μια 

παρουσίαση από τους μελετητές των προτάσεών τους για να απαντήσουνε ενδεχόμενα σε 

κάποιες απορίες και ερωτήσεις μας και έτσι να μπορέσουμε να καταλήξουμε και να έρθουμε 

με ολοκληρωμένη πρόταση, όπως θα έχουμε κατασταλάξει μετά από τις διευκρινίσεις που θα 

μας δώσουν. 

κ. Γκότσης:   Πολύ σωστά το τοποθετήσατε το θέμα. Μέσα δεν λέει τίποτα, απλώς 

έχει τον χάρτη, τις τρεις θέσεις 1, 2, 3, λοιπόν, στο πάρκιν μεγάλων οχημάτων η μια θέση, η 

άλλη είναι στην Αγία Βαρβάρα και λέει επιλέγουμε τη θέση 2 χωρίς να μας λέει μέσα γιατί 

επιλέγουμε, τους λόγους. Εάν τις πούμε μπορεί να γίνει μια μελέτη γιατί συμφέρει η θέση δύο, 

δηλαδή να εξετάσουμε τον πληθυσμό κατ’ αρχήν, ο όγκος του πληθυσμού ποιος είναι, που θα 

κινηθεί κ.λ.π. Όλα αυτά πολύ σωστά να τα δούμε για να γίνει μια μελέτη γιατί είναι πάρα πολύ 

λιτή η εισήγηση, ένα χάρτη και τρεις θέσεις. 

κ. Δήμαρχος:   Υπάρχουν κάποια στοιχεία, αλλά τα στοιχεία αυτά δεν μας 

ικανοποίησαν, δηλαδή θέλουμε να ρωτήσουμε ορισμένα πράγματα πάνω στην έκθεση την 

οποία έχουν υποβάλλει. 

Εάν επιτρέπεται να απαντήσω και στον κ. Σίμογλου, που ρώτησε οι τρεις θέσεις που 

προβλέπονται, είναι η μια κάτω από το πάρκιν βαρέων οχημάτων, μια είναι στο δρόμο που 

πηγαίνει στο Κάτω Μητρούσι, έξω κάτω από την περιφερειακή, και η τρίτη θέση είναι στην 

Αγία Βαρβάρα ανεβαίνοντας επάνω, επάνω από το Εθνικό Στάδιο, επάνω από το στρατόπεδο. 

κ. Γκότσης:   Δέστε εδώ, στα Β΄ νεκροταφεία νομίζω ότι ο κύριος, όμως βρίσκεται 

εδώ, άρα λοιπόν, η απόσταση… 

κ. Μηλίδης:   Επειδή είναι τόσο σοβαρό το θέμα και λεπτό το θέμα να δούμε πρώτα τι 

χρονοδιάγραμμα βάζετε για να γίνει αυτή έτσι η ενημέρωση από τους ειδικούς τεχνικούς για 

να έχουμε λόγο να γίνει μια ζύμωση στην κοινωνία των Σερρών να δούμε και ποια είναι η 

γνώμη να έχουμε άποψη καλύτερη και εμπειροστατωμένη θα δούμε από τις τρεις θέσεις που 

λέτε και το χρονοδιάγραμμα. 

κ. Δήμαρχος:   Ζήτησα άμεσα να έχουμε συνάντηση με τους μελετητές θα μου 

αναπτύξουν τις παρατηρήσεις τους, τις απόψεις τους, θα τους πω εγώ τα ερωτήματά μου και 

όταν θα είμαι απόλυτα ενημερωμένος θα σας φέρω την άποψή μας και θα σας την παρουσιάσω 

στο Δημοτικό Συμβούλιο. 
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κ. Δήμαρχος:   Κατ’ αρχάς θα πρέπει να εξετάσουμε αν θα πρέπει να κάνουμε 

καινούριο νεκροταφείο, να είναι μελετημένο το πράγμα, γιατί είναι πολύ σοβαρό το θέμα. Θα 

πρέπει κ. Πρόεδρε, οι αρχηγοί όλων των παρατάξεων να κάνουν μια σύσκεψη με τον κ. 

Δήμαρχο, γιατί είναι από τα πιο σοβαρά θέματα, όποια περιοχή και αν θα γίνει εμείς είπαμε με 

τους συμβούλους τους δικούς μας αλλά είναι σοβαρό το πράγμα αυτό. 

Μπορούμε να κάνουμε επέκταση και στο Α και στο Β νεκροταφείο, πολύ μεγάλες 

επεκτάσεις και νομίζω ότι δεν χρειάζεται για την ώρα τουλάχιστον, και για πολλά χρόνια 

καινούριο νεκροταφείο. Ας κάνουν σύσκεψη ο κ. Μηλίδης, ο κ. Μητλιάγκας, ο κ. Αγγελίδης. 

Παρακαλώ αυτό το θέμα να το εξετάσουμε πολύ καλά. 

 

- Αναβάλλεται.  

 

ΘΕΜΑ  31ο : Έγκριση μελέτης του έργου: «Ηλεκτροφωτισμός Πάρκου Κυκλοφοριακής 

Αγωγής».  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  32ο  : Έγκριση μελέτης του έργου: «Συντήρηση Δρόμων».  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  33ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Επούλωση φθορών οδοστρωμάτων».  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  34ο : Έγκριση μελέτης του έργου: «Συντήρηση Αγροτικών Δρόμων πόλης Σερρών».  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  35ο : Έγκριση μελέτης του έργου: «Τσιμεντοστρώσεις – Πλακοστρώσεις 

κοινοχρήστων χώρων».   

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  36ο : Έγκριση μελέτης του έργου: «Επισκευή – Συντήρηση Πεζοδρομίων».  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  37ο : Έγκριση μελέτης: «Διαμόρφωση αυλών σχολικών κτιρίων».  

 

κ. Πρόεδρος:   Υπάρχει ένας προϋπολογισμός για το 18ο Δημοτικό Σχολείο και το 3ο 

Λύκειο προϋπολογισμός 135.868€. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

κ. Περδίκης:   κ. Πρόεδρε, εάν έχετε ενημέρωση για σχολικά κτίρια, κατ’ αρχάς 

έγκριση που είχαμε από το Υπουργείο Παιδείας ήταν για τέσσερις σχολικές μονάδες, εκτός 

από το 3ο Λύκειο, το 18ο Δημοτικό, είχαμε και ένα νηπιαγωγείο και ένα γυμνάσιο. Σε αυτά 

στείλανε χρηματοδότηση, δώσανε μελέτες. 
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κ. Δήμαρχος:   Νομίζω, ότι δόθηκαν μελέτες για όλα και για κάποιο από αυτά, δεν 

είμαι σίγουρος να σας πω ποιο ήταν για την μια μονάδα, για κάποιο λόγο δεν έγινε δεκτό. Δεν 

είμαι σίγουρος, κάτι περικόπηκε. 

 

ΘΕΜΑ  38ο : Έγκριση προϋπολογιστικού πίνακα των εργασιών καθαρισμού ταφών ταφής και 

ανακομιδής στα Α’ Νεκροταφεία.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  39ο : Έγκριση καταβολής οφειλής εξόφλησης Λογαριασμών των παρακάτω έργων:  

α) «Συντήρηση και επισκευή όψεων της στέγης δημοτικής μουσικής σχολής»,  

β) «Ανακαίνιση εσωτερικών χώρων κτιρίου στέγασης δημοτικής μουσικής 

σχολής»,  

γ) «Κατασκευή μαρκίζας Δημοτικού Μεγάρου»,  

δ) «Ανόρυξη γεώτρησης στο Δ.Δ. Οινούσας», 

ε) «Ασφαλτόστρωση τμήματος οδού Βασ. Βασιλείου»,  

στ) «Σποραδικές εργασίες επιχρισμάτων και γενική επισκευή διδακτηρίου 1ου – 

3ου Τ.Ε.Ε.», 

ζ) «Διαπλάτυνση δρόμου και λοιπών εργασιών βόρεια του Ξηροτόπου»,  

η) «Βελτίωση γεωμετρικών χαρακτηριστικών σε τμήμα της οδού όρους 

Μενοικίου»,  

θ) «Διαμόρφωση κτιρίου σε Κέντρο Δημιουργικής Απασχόλησης ΑΜΕΑ 

(Κ.Δ.Α.Π.)»,  

ι) «Διαπλάτυνση και κατασκευή τεχνικού σε οδού του Μενοικίου όρους»,  

ια) «Βελτίωση βατότητας οδού Ν. Ζίχνης»,  

ιβ) «Κατασκευή δρόμων»,  

ιγ) «Επεκτάσεις τσιμεντοδρόμων».  

 

- Εγκρίνονται. 

 

ΘΕΜΑ  40ο : Έγκριση καταβολής οφειλής εξόγλησης της εκπόνησης των παρακάτω 

μελετών:  

α) «Ολοκλήρωση χαρτογράφησης Δ.Δ. Οινούσας από οικεία Δημ. Ταίρη προς 

παλιά Δεξαμενή και κατά μήκος του δρόμου ρυμοτομίας έως το ρέμα και κατά 

μήκος του ρέματος έως την ποτίστρα και κατά μήκος του δρόμου Χιονοχωρίου 

έως καινούργια Δεξαμενή»,  

β) «Γεωλογικής καταλληλότητας περιοχής Ελαιώνα»,  

γ) «Οριστική μελέτη βελτίωσης στροφής οδού Αγ. Συμεών μήκους 134 

μέτρων»,  

δ) «Γεωλογικής καταλληλότητας περιοχής Ξηροτόπου»,  

ε) «Παροχής υπηρεσιών οργάνωσης, διαχείρισης και περιβαλλοντικής 

παρακολούθησης – ελέγχου της λειτουργίας του Χ.Υ.Τ.Α. και της 

αποκατάστασης του Χ.Δ.Α. του Δήμου Σερρών»,  

στ) «Ιστορικό οικοπέδων περιοχής Νίκαιας»,  

ζ) «Αποτύπωση οικοπέδων στην περιοχή Νίκαιας»,  

η) «Μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων της προς πολεοδόμηση περιοχής 

Ξηροτόπου»,  

θ) «Διερεύνηση και πρόταση εγκατάστασης γεωγραφικού συστήματος 

πληροφοριών (G.I.S.) στο Δήμο Σερρών».  
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- Εγκρίνονται. 

 

ΘΕΜΑ  41ο : Έγκριση συνέχισης για το έτος 2003 των παρακάτω έργων και μελετών:  

α) «Διάφορες αποκαταστάσεις και συμπληρώσεις υφισταμένων εγκαταστάσεων 

Αθλητικών Κέντρων Ομόνοιας»,  

β) «Φυτοκομικές επεμβάσεις στο χώρο του Αυτοκινητοδρομίου Σερρών»,  

γ) «Κατασκευή ασφαλτοδρόμων και τσιμεντοδρόμων»,  

δ) «Διαπλάτυνση δρόμου σε τμήμα Δ.Δ. Οινούσας προς Χιονοχώρι»,  

ε) «Χωματουργικές εργασίες στην περιοχή Προφήτη Ηλία προς Χιονοχώρι»,  

στ) «Επισκευή και συντήρηση κεραμοσκεπούς στέγης του 1ου Γυμνασίου 

Σερρών»,  

ζ) «Ολοκλήρωση W.C. και εσωτερικού χώρου πρώην Κοινοτικού 

καταστήματος Χιονοχωρίου»,  

η) «Τοπογράφηση – Κτηματογράφηση – Πολεοδομική μελέτη του οικισμού 

Ελαιώνα Σερρών»,  

θ) «Τοπογράφηση – Κτηματογράφηση – Πολεοδομική μελέτη περιοχής 

Ξηροτόπου»,  

ι) «Ολοκληρωμένο σχέδιο ανάπτυξης <Master Plan> Ορεινού Όγκου Λαϊλιά»,  

ια) «Πράξη εφαρμογής της πολεοδομικής μελέτης της γειτονιάς 40 Μάρτυρες – 

Σφαγεία»,  

ιβ) « Πράξη εφαρμογής της πολεοδομικής μελέτης περιοχής Ομόνοια – 

Καλύβια»,  

ιγ) « Πράξη εφαρμογής της γειτονιάς Σιγής – Προφ. Ηλία – Γονατά – Ν. 

Κηφισιά Σερρών»,  

ιδ) «Πράξη εφαρμογής της γειτονιάς Εργατικών Κατοικιών του Δήμου»,  

ιε) «Διαμόρφωση πρασίνου και υπαίθριου αμφιθεάτρου στην Καλλιθέα του 

Δήμου Σερρών»,  

ιστ) «Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων της προς πολεοδόμηση περιοχής 

Ελαιώνα»,  

ιζ) «Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων πολεοδόμησης Αγ. Ιωάννη»,  

ιη) «Κατασκευή Κέντρου Εξυπηρέτησης Πολιτών (Κ.Ε.Π.) Δήμου Σερρών».  

 

- Εγκρίνονται. 

 

ΘΕΜΑ  42ο : Έγκριση καταβολής οφειλής εξόφλησης Λογαριασμών και συνέχιση για το 

2003, των παρακάτω έργων και μελετών: 

 α) «Συντήρηση, αποκατάσταση ζημιών, τροποποίηση και βελτίωση της 

φωτεινής σηματοδότησης»,  

 β) «Διαμορφώσεις περιβάλλοντος χώρου Εκκλησιαστικών Μνημείων»,  

 γ) «Αναπλάσεις ιστορικού εμπορικού κέντρου πόλης Σερρών»,  

 δ) «Αναπλάσεις πλατειών Αγ. Ιωάννη και Αγ. Νικολάου Δήμου Σερρών»,  

 ε) «Τσιμεντοστρώσεις δρόμων περιοχής Καμενικίων»,  

 στ) «Τσιμεντοστρώσεις δρόμων περιοχής Σιγής και Αγ. Ιωάννη»,  

 ζ) «Κατασκευή υποδομών για την βελτίωση των συνθηκών διαβίωσης των 

Τσιγγάνων στις Σέρρες»,  

 η) «Κατασκευή ασφαλτοδρόμων πόλης Σερρών»,  

 θ) «Έργα ανάπλασης – πολεοδομικού και κοινωνικού εξοπλισμού Δήμου 

Σερρών»,  

 ι) «Τοπογράφηση – Κτηματογράφηση – Πολεοδόμηση περιοχής Αγ. Ιωάννη»,  
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 ια) «Πράξη εφαρμογής της πολεοδομικής μελέτης γειτονιάς Αλημπέκιοϊ»,  

 ιβ) «Πράξη εφαρμογής της πολεοδομικής μελέτης γειτονιάς Αγ. Αναργύρων 

του Δήμου Σερρών»,  

 ιγ) «Συμπλήρωση – Διόρθωση και ενημέρωση τοπογραφικών διαγραμμάτων 

στα Ο.Π. 249-250, 407, 102-103-104, 179, 241-271α, 24, 109-123 και 235-236-

237-238 της πόλης Σερρών»,  

 ιδ) «Σύνταξη τοπογραφικών διαγραμμάτων για καταλήψεις δημοτικών 

εκτάσεων και δρόμο»,  

 ιε) «Κατασκευή κερκίδων θεατών στο Αυτοκινητοδρόμιο Σερρών»,  

 ιστ) «Συμπλήρωση – Διόρθωση και ενημέρωση τοπογραφικών διαγραμμάτων 

τμήματος γειτονιάς Ιωάννου Θεολόγου – Άνω Καμενίκια της πόλης των 

Σερρών».  

 

- Εγκρίνονται. 

 

κ. Γκότσης:   κ. Πρόεδρε, κ. Δήμαρχε, η προηγούμενη Δημ. Αρχή κατ’ εξαίρεση και 

στο πρόγραμμά της είχε και για κάτι άλλους πεζοδρόμους, δηλαδή, Μαραγκουδάκη, μελέτες 

υπάρχουν έτοιμες, ποια είναι η στάσης σας, ποια είναι η φιλοσοφία σας, θα υλοποιηθούνε από 

την προηγούμενη Δημ. Αρχή; Αυτά έχουνε προγραμματιστεί με … που είναι προέκταση της 

πλατείας Ελευθερίας και για την Μαραγκουδάκη. Το λέω αυτό γιατί ο κόσμος, οι συμπολίτες 

μας, ενδιαφέρονται, ρωτάνε ποια είναι η πρόθεση της καινούριας Δημ. Αρχής, του νέου μας 

Δημάρχου. Το έχετε δει το θέμα. 

κ. Δήμαρχος:   Σας είπα και προηγούμενα, όταν μιλούσαμε για την οδό Μεραρχίας, ότι 

θα έχουμε μια συνάντηση για να μιλήσουμε για το κυκλοφοριακό γενικότερα, ειδικά όμως, 

γιατί αναφέρεστε από το σύνολο των πεζοδρομίσεων στους συγκεκριμένους δρόμους, αυτοί οι 

δρόμοι οπωσδήποτε δεν παρενοχλούν κατ’ ουδένα τρόπο και επομένως, αυτοί θα γίνουν. 

κ. Μητλιάγκας:   Επειδή απουσίαζα και ήρθα αργά στο Δ. Σ., άκουσα από τον κ. 

Δήμαρχο, να κάνει λόγο για την οδό Μεραρχίας. Θα ήθελα συνηγορικά, όχι αντιπολιτευτικά, 

προς τον κ. Δήμαρχο να πω ότι πρέπει να δοθεί με μεγαλύτερη έμφαση στην κοινωνία και 

κάνω έκκληση και προς τα μέσα μαζικής ενημέρωσης, ότι ένας δρόμος όταν είναι υπό 

ανακατασκευή, δεν είναι δυνατόν να μην έχει προβλήματα. Διότι γίνεται μια άθλια δημαγωγία 

με τις λακκούβες της Μεραρχίας, ενώ ο δρόμος ήδη είναι εγκαταστημένος εργολάβος και 

πρόκειται να τον ανακατασκευάσει με τον όποιο τρόπο επιλέξει η Δημ. Αρχή. Νομίζω, ότι η 

ευαισθητοποίηση του ζητήματος αδικεί τις προσπάθειες του Δήμου, δεν το λέω αυτό επειδή 

επί της δικής μου θητείας ξεκίνησε το έργο και σεις το ολοκληρώνεται, αλλά είναι άδικο για 

την προσπάθεια η οποία γίνεται ένα έργο που έτσι και αλλιώς, ξεκίνησε, έτυχε ο χειμώνας, 

έτυχαν κάποια προβλήματα να δημιουργεί δυσανάλογες εντυπώσεις σε σχέση με αυτό που 

γίνεται στην πόλη, αυτό ήθελα να πω μόνο, νομίζω, ότι απασχόλησε το Δ. Σ. νωρίτερα θα 

ήθελα να υπάρχει δημοσίως και η άποψή μου. 

 

ΘΕΜΑ  43ο  : Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής των έργων:  

α) «Διαμόρφωση σχολείου οικισμού Κρίνου σε Βρεφονηπιακό Σταθμό»,  

β) «Διαμόρφωση κτιρίου για τη δημιουργία και στέγαση Βαλκανικού 

Λαογραφικού Μουσείου»,  

γ) «Αποπεράτωση διαμόρφωσης κτιρίου για τη δημιουργία και στέγαση 

Βαλκανικού Λαογραφικού Μουσείου»,  

δ) «Κατασκευή ανθοδόχων πεζοδρόμου οδού Σελεύκου»,  

ε) «Αποπεράτωση πεζοδρόμου Ο.Π. 13»,  

στ) «Ανακατασκευή κλειστού Γυμναστηρίου Ομόνοιας».  
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- Εγκρίνονται. 

 

ΘΕΜΑ  44ο : Έγκριση διαφόρων προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες των Υπηρεσιών 

του Δήμου. 

   

- Εγκρίνονται. 

 

κ. Αναστασιάδης:   Θέλω κ. Δήμαρχε να μου πείτε εσείς αν αυτοί οι πεζόδρομοι, και 

αν δεν ξέρετε σήμερα να με απαντήσετε άλλη φορά στο Συμβούλιο, αν για να γίνει ένας 

δρόμος, δημοτικός πεζόδρομος, εάν είναι νόμιμο αυτό που κάνετε σήμερα, και εγώ δεν 

καταγγέλλω το γεγονός αυτό, θα το δούμε αργότερα όμως. 

Κατ’ αρχάς για να γίνει ένας δρόμος δημοτικός πεζόδρομος πρέπει να έχει την έγκριση 

του ΣΧΟΠ. Δεν ξέρω, θα με ενημερώσετε σας παρακαλώ, έχει την έγκριση του ΣΧΟΠ; 

Δεύτερον, αν έχει γίνει εκτόπηση στο οικοδομικό πολύγωνο τροποποίηση του σχεδίου, του 

σχεδίου πόλεως. Είναι σημαντικά πράγματα αυτά, πολύ σημαντικά, εάν έχεις την έγκριση από 

την περιφέρεια, και σας παρακαλώ πάρα πολύ να με ενημερώσετε, εάν έχει έγκριση από το 

ΣΧΟΠ, εάν έχει τροποποιηθεί το σχέδιο πόλεως επί τόπου παρακαλώ κ. Δήμαρχε εσάς, είναι 

απαραίτητο. 

 

- Εγκρίνεται  

 

κ. Πρόεδρος:   Λύεται η συνεδρίαση. 

 

 Μετά το πέρας της συνεδρίασης συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι ακόλουθες  

αποφάσεις: 

 

197 / 2003 Έγκριση πρόσληψης εποχικού προσωπικού επί δίμηνο.   

  

198 / 2003 Αποδοχή χρηματοδότησης 34.148,70 ευρώ και απόδοση αυτής στο ¨Κέντρο 

Πρόληψης της χρήσης εξαρτησιογόνων ουσιών Ν. Σερρών ΟΑΣΙΣ¨ 

 

199 / 2003 Έγκριση συμμετοχής του Δήμου στο 8ο Συνέδριο Εκλεγμένων Γυναικών Τ.Α. 

     Α’ και Β’ βαθμού.   

 

200 / 2003 Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στη ΝΕΤΠ Ν. Σερρών. 

          

201 / 2003 Ομοίως στην Επιτρ. Οριστ. Διανομών (Ε.Ο.Δ.)  

      

202 / 2003 Ομοίως στην Επιτροπή παραλαβής Καυσίμων.  

       

203 / 03 Ομοίως στη Δημοτική Επιτροπή Παιδείας.  

      

204 / 2003 Συγκρότηση Επιτροπής για την ονομασία και μετονομασία συνοικιών – οδών  

      πλατειών.  

 

205 / 2003 Ομοίως για την εξέταση αιτημάτων προς εγκατάσταση περιπτέρων.   

           

206 / 2003 Ομοίως χορήγηση πιστοποιητικών Κτηματολογίου των Δ.Δ. Ξηροτόπου και  

           Ελαιώνα.  
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207 / 2003 Υποβολή πρότασης προς ένταξη στο Μέτρο 3.3 του ΠΕΠ Κεντ. Μακεδονίας 

     ¨Εκσυγχρονισμός υποδομών εκπαίδευσης¨.  
 

208 / 2003 Έγκριση παραχώρησης κατά χρήση δημ. οικοπέδου με ΑΚΔ 473 στο 31ο  

       Νηπιαγωγείο.  

 

209 / 2003  Δεν εγκρίνεται η έκδοση γνωμοδότησης για χορήγηση άδειας ερευνητικών 

   εργασιών για ανεύρεση μαρμάρου και εκμετάλλευσης από την ¨Παυλίδης Α.Ε. 

Μάρμαρα – Γρανίτες¨.  

 

210 / 2003 Δεν εγκρίνεται το αίτημα για διεύρυνση διαδρομών επί της πλ. Ελευθερίας.  

                    

211 / 2003 Έγκριση προϋπολογισμού έτους 2003 της Δ.Ε. ¨ΔΕΠΣ¨ 

    

212 / 2003 Έγκριση της αριθμ. 4/03 απ. Δ.Ε. ΔΗΠΕΘΕ  

       

213 / 2003 Ενημέρωση επί των απ. 1,2,3,5 και 7/03 απ. Δ.Ε. ΔΗΠΕΘΕ. 
    

214 / 2003 Έγκριση της αριθμ. 150/02 απ. Δ.Ε. ΔΕΠΚΑ περί έγκρισης του πρ/σμού  

  της έτους 2003.  

 

215 / 2003 Ενημέρωση επί των 114,125 και 140/2002 απ. της Δ.Ε. ΔΕΠΚΑ.  

     

216 / 2003 Ομοίως επί των 1,2,3,/03 και 23/02 και 25/02 απ. Δ.Ε. ΔΕΠΣ.   

              

Πρ. 4/1/2003 Αναβάλλεται η λήψη απόφασης συνέχισης για το 2003 του πρ/τος Μεγάλων  

    Πελατών της COSMOTE.  

 

217 / 2003 Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης στην 

ιδιοκτησία Βέρτου Ν. κ.λπ.  

 

218 / 2003  Έγκριση του πρακτικού εξέτασης ενστάσεων της Ε.Ε.Α. του έργου: Κατασκευή 

κλειστού Κολυμβητηρίου Δήμου Σερρών.  

 

Πρ. 4/2/2003 Αναβάλλεται η λήψη απόφασης επί του πρακτικού εξέτασης ενστάσεων κατά 

του διαγωνισμού καυσίμων.  

 

219 / 2003  Έγκριση ανάθεσης σε φυσικό πρόσωπο εργασιών συντήρησης και απόκ/σης 

βλαβών των 29 αντ. Μηχανών έκδοσης εισιτηρίων ελεγχόμενης στάθμευσης.   

    

220 / 2003  Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης της μελέτης κλιματισμού – αερισμού κλειστού 

γυμναστηρίου κοιλάδας Αγ. Αναργύρων.  

                        
221 / 2003 Ομοίως Ομόνοιας.  

 

222 / 2003  Ομοίως της μελέτης: ¨Συμπλήρωση – διόρθωση και ενημέρωση Τοπογραφικών 

διαγραμμάτων στα Ο.Π. 304,254 και 174 της πόλης Σερρών¨. 

 

223 / 2003 Έγκριση μελέτης προμήθειας ιστών και φωτιστικών.    
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224 / 2003 Ομοίως λιπαντικών.  

        

225 / 2003 Ομοίως λαμπτήρων και ηλεκτρολογικού υλικού.  

 

 

226 / 2003 Ομοίως διαφόρων υλικών στεγανοποίησης Δημοτικού Κτιρίου.  

 

227 / 2003 Ομοίως γάλακτος για το πρ/κό του Δήμου έτους 2003.  

 

 

228 / 2003  Ψήφιση πίστωσης για παράταση σύμβασης παροχής υπηρ. οργαν. Διαχείρ. και 

περιβάλ. παρακ. – ελέγχου της λειτουργίας ΧΥΤΑ και της αποκατ. ΧΔΑ.  

 

Πρ. 4/3/2003 Αναβάλλεται η λήψη απόφασης για έγκριση και παραλαβή 1ης φάσης της 

μελέτης ¨Μελέτη Νέων Νεκροταφείων Σερρών¨.  

  

229 / 2003  Έγκριση μελέτης του έργου: ¨Ηλεκτροφωτισμός Πάρκου Κυκλοφοριακής 

Αγωγής¨.  

 

230 / 2003 Ομοίως του έργου: ¨Συντήρηση δρόμων¨.  

 

231 / 2003 Ομοίως του έργου: ¨Επούλωση φθορών οδοστρωμάτων¨.  

 

 

232 / 2003  Ομοίως του έργου: ¨Συντήρηση αγροτικών δρόμων πόλης Σερρών¨.  

 

233 / 2003  Ομοίως του έργου: ¨Τσιμεντροστρώσεις – πλακοστρώσεις κοινόχρηστων 

χώρων¨.  

 

234 / 2003 Ομοίως του έργου: ¨Επισκευή – Συντήρηση πεζοδρομίων¨.  

                  

235 / 2003 Έγκριση μελέτης: ¨Διαμόρφωση αυλών σχολικών κτιρίων¨.   

         

236 / 2003 Έγκριση προϋπολογιστικού πίνακα των εργασιών καθαρισμού ταφών ταφής και  

                   ανακομιδής στα Α’ Νεκροταφεία.  

 

237 / 2003 Έγκριση καταβολής οφειλής εξόφλησης του 2ου Λογ/σμού του έργου:  

    ¨Συντήρηση και επισκευή όψεων και στέγης δημοτικής μουσικής σχολής¨.  

  

238 / 2003 Ομοίως το 2ο Λογ. Έργου: ¨Ανακαίνιση εσωτερικών χώρων κτιρίου στέγασης 

δημοτικής μουσικής σχολής¨.  

 

239 / 2003  Ομοίως ¨Κατασκευή μαρκίζας Δημοτικού Μεγάρου¨.  

 

  

240 / 2003 Ομοίως 1ου Λογ. ¨Ανόρυξη γεώτρησης στο Δ.Δ. Οινούσας.  

     

241 / 2003  Ομοίως 2ο Λογ. ¨Ασφαλτοστρώσεις τμήματος οδού Βασ. Βασιλείου¨.  
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242 / 2003 Ομοίως 3ου Λογ. ¨Σποραδικές εργασίες επιχρισμάτων και γεν. επισκευή  

  διδακτηρίου 1ου – 3ου ΤΕΕ¨.  

 

243/03 Ομοίως 2ου Λογ. ¨Διαπλάτυνση δρόμου και λοιπών εργασιών βόρεια του 

Ξηροτόπου¨.  

 

244 / 2003  Ομοίως: ¨Βελτίωση γεωμετρικών χαρακτηριστικών σε τμήμα οδού όρους 

Μενοικίου¨.  

 

245 / 2003  Ομοίως: ¨Διαμόρφωση κτιρίου σε Κέντρο Δημιουργικής Απασχόλησης ΑΜΕΑ  

                 (ΚΔΑΠ)¨ 

 

246 / 2003 Ομοίως ¨Διαπλάτυνση και κατασκευή τεχνικού σε οδό του Μενοικίου όρους.  

                         

 

247 / 2003 Ομοίως ¨Βελτίωση βατότητας οδού Ν. Ζίχνης¨.  

 

 

248 / 2003  Ομοίως ¨Κατασκευή δρόμων¨.   

 

 

249 / 2003 Ομοίως ¨Επεκτάσεις τσιμεντοδρόμων¨.  

         

250 / 2003 Ομοίως 1ου Λογ/σμού της μελέτης: ¨Ολοκλήρωση χαρτογράφησης ΔΔ  

                   Οινούσας από οικία Ταΐρη προς παλιά Δεξ. και κατά μήκος του δρ. ρυμοτομίας 

έως το ρέμα και κατά μήκος του ρέματος … δεξαμενή¨.  

 

251 / 2003 Ομοίως ¨Γεωλογικής καταλ/τας περιοχής Ελαιώνα¨.     

                  

252 / 2003 Ομοίως ¨Οριστική μελέτη βελτίωσης στροφής οδού Αγ. Συμεών μήκους 134 μ.  

     

253 / 2003 Ομοίως γεωλογ. καταλ/τας περιοχής Ξηροτόπου¨.  

           

254 / 2003 Ομοίως 12ου Λογ/σμού μελέτης: ¨Παροχής Υπηρεσιών οργάνωσης, διαχείρισης,  

                    και περ/κής παρακ/σης ελέγχου της λειτουργίας του ΧΥΤΑ και της αποκατ/σης   

του ΧΔΑ Δ. Σερρών¨.  

 

255 / 2003 Ομοίως 1ου Λογ/σμού ¨Ιστορικό οικοπέδων περιοχής Νίκαιας¨.  

          

256 / 2003 Ομοίως ¨Αποτύπωση οικοπέδων στην περιοχή Νίκαιας¨.  

        

257 / 2003  Ομοίως: ¨Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων της προς πολεοδόμηση περ.  

      Ξηροτόπου¨.  

 

258 / 2003 Ομοίως: ¨Διερεύνηση και πρόταση εγκατάστασης Γεωγραφικού Συστήματος  

     Πληροφοριών (GIS) στο Δ. Σερρών¨.  
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259 / 2003 Έγκριση συνέχισης για το έτος 2003 του έργου: ¨Διάφορες αποκαταστάσεις  

     και συμπληρώσεις υφισταμένων εγκαταστάσεων αθλητικών Κέντρων 

Ομόνοιας¨.  

 

260 / 2003 Ομοίως: ¨Φυτοκομικές επεμβάσεις στο χώρο του Αυτ/μίου Σερρών¨.  

       

261 / 2003 Ομοίως: ¨Κατασκευή ασφαλτοδρόμων και τσιμεντοδρόμων¨.         

 

262 / 2003 Ομοίως: ¨Διαπλάτυνση δρόμου σε τμήμα Δ.Δ. Οινούσας προς Χιονοχώρι¨.  

          

263 / 2003 Ομοίως: ¨Χωματουργικές εργασίες στην Περιοχή Πρ. Ηλία προς Χιονοχώρι¨.  

                      

264 / 2003 Ομοίως: ¨Επισκευή και συντήρηση κεραμοσκεπούς στέγης του 1ου Γυμνασίου  

      Σερρών¨.  

 

265 / 2003 Ομοίως: ¨Ολοκλήρωση W.C. και εσωτερικού χώρου πρώην Κοιν. Κατ/τος  

 Χιονοχωρίου¨.  

 

266 / 2003  Ομοίως της μελέτης: ¨Τοπογράφηση – Κτηματογράφηση – Πολεοδομική 

μελέτη του οικισμού Ελαιώνα Σερρών¨.  

 

267 / 2003 Ομοίως: ¨ … Ξηροτόπου Σερρών¨.  

 

  

268 / 2003  Ομοίως: ¨Ολοκληρωμένο σχέδιο ανάπτυξης (Master Plan) Ορεινού όγκου 

Λαϊλιά¨.  

 

269 / 2003     Ομοίως: ¨Πράξη εφαρμογής της Πολεοδομικής μελέτης της γειτονιάς 40  

                       Μάρτυρες – Σφαγεία¨.  

 

270 / 2003 Ομοίως: ¨… Ομόνοια – Καλύβια¨.  

 

 271 / 2003  Ομοίως: ¨… Σιγής – Πρ. Ηλία – Γονατά – Ν. Κηφισιά Σερρών¨.  

 

272 / 2003 Ομοίως: ¨… εργατικών κατοικιών Δήμου¨.  

      

273 / 2003 Ομοίως: ¨Διαμόρφωση πρασίνου και υπαίθριου αμφιθεάτρου στην Καλλιθέα  

        Δήμου Σερρών¨.  

 

274 / 2003  Ομοίως: ¨Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων της προς πολεοδόμηση περ.  

                        Ελαιώνα¨.  

 

275 / 2003  Ομοίως: ¨… Αγ. Ιωάννη¨. 

 

276/03  Ομοίως: ¨Κατασκευή Κέντρου Εξυπηρέτησης Πολιτών (ΚΕΠ) Δ. Σερρών¨.  
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277 / 2003  Έγκριση εξόφλησης 1ου Λογ/σμού και συνέχιση για το έτος 2003 του έργου: 

¨Συντήρηση, αποκατάσταση ζημιών, τροποποίηση και βελτίωση της φωτεινής 

σηματοδότησης¨.  

 

278 / 2003 Ομοίως του έργου: ¨Διαμορφώσεις περιβάλλοντος χώρου Εκκλησιαστικών 

Μνημείων¨.   

  

279 / 2003  Ομοίως του έργου: ¨Αναπλάσεις ιστορικού εμπορικού κέντρου πόλης Σερρών¨.  

 

280 / 2003 Ομοίως του έργου: ¨Αναπλάσεις πλατειών Αγ. Ιωάννη και Αγ. Νικολάου Δ. 

Σερρών¨.  

  

281 / 2003 Ομοίως του έργου: ¨Τσιμεντροστρώσεις δρόμων περιοχής Καμενικίων¨.  

  

282 / 2003  Ομοίως του έργου: ¨Τσιμεντοστρώσεις δρόμων περιοχής Σιγής και Αγ. 

Ιωάννη¨. 

 

283 / 2003  Ομοίως του 3ου Λογ/σμού του έργου: ¨Κατασκευή υποδομών για τη βελτίωση 

των συνθηκών διαβίωσης των τσιγγάνων στις Σέρρες¨.  

  

284 / 2003 Ομοίως του 4ου Λογ/σμού του έργου: ¨Κατασκευή ασφαλτοδρόμων πόλης  

                Σερρών¨.  

 

285 / 2003 Ομοίως του 9ου Λογ/σμού του έργου: ¨Έργα ανάπλασης πολεοδομικού και  

          κοινωνικού εξοπλισμού Δήμου Σερρών¨.  

 

286 / 2003 Ομοίως 2ου Λογ/σμού της μελέτης: ¨Τοπογράφηση – Κτηματογράφηση -  

      Πολεοδόμηση περιοχής Αγ. Ιωάννη¨.  

 

287 / 2003 Ομοίως 5ου Λογ/σμού της μελέτης: ¨Πράξη εφαρμογής της Πολεοδομικής  

      μελέτης γειτονιάς Αλιμπέκιοϊ¨.  

  

288 / 2003 Ομοίως 2ου Λογ/σμού της μελέτης: ¨Πράξη εφαρμογής της γειτονιάς Αγ. 

Αναργύρων Δ. Σερρών¨.  

 

289 / 2003  Ομοίως 1ου Λογ. της μελέτης: ¨Συμπλήρωση – Διόρθωση και ενημέρωση 

Τοπογραφικών Διαγραμμάτων στα Ο.Π. 249-250, 407, 102-103-104, 179, 241-

271α, 24, 109-123 και 235-236-237-238 της πόλης Σερρών¨.  

 

 290 / 2003 Ομοίως του 1ου Λογ. της μελέτης: ¨Σύνταξη Τοπογραφικών Διαγραμμάτων για  

     καταλήψεις Δημοτικών εκτάσεων και δρόμων¨.  

 

291 / 2003  Ομοίως 2ου Λογ/σμού της μελέτης: ¨Κατασκευή κερκίδων θεατών στο  

         Αυτοκινητοδρόμιο Σερρών¨.  

 

292 / 2003 Ομοίως του 1ου Λογ/σμού της μελέτης: ¨Συμπλήρωση – διόρθωση και  

  ενημέρωση Τοπογραφικών Διαγραμμάτων τμήματος γειτονιάς Ι. Θεολόγου – 

Άνω Καμενίκια της πόλης των Σερρών¨.  
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293 / 2003 Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής του έργου:  

  ¨Διαμόρφωση σχολείου οικισμού Κρίνου σε Βρεφονηπιακό σταθμό¨.  

 

294 / 2003 Ομοίως του έργου: ¨Διαμόρφωση κτιρίου για τη δημιουργία και στέγαση 

Βαλκανικού Λαογραφικού Μουσείου¨.  

 

295 / 2003  Ομοίως του έργου: ¨Αποπεράτωση διαμόρφωσης κτιρίου για τη δημιουργία και 

στέγαση Βαλκανικού Λαογραφικού Μουσείου¨.  

 

296 / 2003  Ομοίως του έργου: ¨Κατασκευή ανθοδόχων πεζοδρόμου οδού Σελεύκου¨.                   

 

297 / 2003 Ομοίως του έργου: ¨Αποπεράτωση πεζοδρόμου Ο.Π. 13¨. 

 

 

298 / 2003 Ομοίως του έργου: ¨Ανακατασκευή κλειστού Γυμναστηρίου Ομόνοιας¨.  

 

 

299 / 2003  Έγκριση καταβολής οφειλής διαφ. Εξόδων παράστασης Δημάρχου και 

αντιδημάρχου και Π.Δ.Σ. από 1-11-02 έως 31-12-02. 

   

300 / 2003 Έγκριση καταβολής εξόδων κηδείας αποβιώσαντος Δημοτικού Υπαλλήλου.  

 

 

301 / 2003  Έγκριση καταβολής 50 € στην κ. Τόλιουντζικ – Βασιλειάδου Μαρία δυνάμει 

του αριθ. 13/29-11-02 πρακτικού της επιτροπής άρθρ. 5 Ν. 1943/1991. 

 

302 / 2003  Έγκριση καταβολής ποσού στον κ. Λουκάνη Βάιο λόγω συμβιβασμού.      

                  

303 / 2003 Ομοίως στους κ.κ. Δ. Κουντουρά Ο.Ε.  

 

304 / 2003 Ομοίως στους κ.κ. Κεχαγιά Ελένη και ΣΙΑ Ε.Ε. 

 

  

305 / 2003  Έγκριση καταβολής αποζημίωσης στον κ. Κούκο Γεώργιο πρώην Δημ. 

υπάλληλο λόγω συνταξιοδότησής του.  

 

306 / 2003 Έγκριση καταβολής δαπάνης δημοσίευσης διαγωνισμού για την προμήθεια 2 

επιβατικών αυτοκινήτων.  

 

307 / 2003  Ψήφιση πίστωσης εγγεγραμμένης στον πρ/σμό του Δήμου χρήσης 2003 για 

οφειλές σε διάφορες εφημερίδες.  

 

308 / 2003  Έγκριση πληρωμής οφειλής για τη συναυλία του Νικολόπουλου.  

                 

309 / 2003 Έγκριση δαπανών για τον εορτασμό των Χριστουγέννων και της Πρωτοχρονιάς  

  στο Δήμο και στο Δ.Δ. Οινούσας.  

 

310 / 2003  Έγκριση δαπανών για διάφορες εορταστικές εκδηλώσεις.  
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311 / 2003  Έγκριση διαφόρων προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες των υπηρεσιών 

του Δήμου. 

  

312 / 2003 Ψήφιση πιστώσεων που είναι γραμμένες στον προ/σμό για την εκτέλεση  

  προμηθειών με απ’ ευθείας ανάθεση (άρθρ. 23 του ΕΚΠΟΤΑ).  

 

   Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.     Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 

 

 

ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ                   ΛΕΦΑΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 

 

Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 
Αγγελίδης Πέτρος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Αραμπατζή Φωτεινή 

  

Βλάχος Ηλίας  

 

Γκότσης Ηλίας 

 

Γρηγοριάδης Νικόλαος 

 

Δημητρακούδη Θεοχάρη 

 

Ζλάτκος Ανδρέας – Θεόδωρος 

 

Θεοφανίδης Αβραάμ 

 

Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα 

 

Κατριρτζόγλου Νικόλαος 

 

Λογοθετίδης Σταύρος 

 

Μαντζαρίδης Νικόλαος 

 

Μηλίδης Θεόδωρος 

 

Μητλιάγκας Ζήσης 

 

Μπαμπαΐτης Δημήτριος 

 

Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία 

 

Μπόνας Ιωάννης 

 

Παπαβασιλείου Βασίλειος 
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Πασχάλη – Καρύδα Ελένη 

 

Περδίκης Ζήσης 

 

Σαουλίδης Στυλιανός 

 

Σίμογλου Κων/νος 

 

Τζιώνης Ευθύμιος 

 

Τσιγαρίδα Νεκταρία 

 

Φανουράκη Ελένη 



 


